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Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

 

 

Testületi ülés ideje: 2024. november 28. 

Testületi ülés helye: Kaposvár Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal Kaposvár, Kossuth tér 

1. I. emelet Díszterem 

 

 

Pult Név Voks Frakció 

14 Szita Károly polgármester 1 - 

30 Borhi Zsombor alpolgármester 1 - 

2 Bedő Kornél tanácsnok 1 - 

4 Bartalos Diána tanácsnok 1 - 

7 Kárpáti Tímea alpolgármester 1 - 

6 Herczeg Attila képviselő 1 - 

28 Dér Tamás tanácsnok 1 - 

15 Vörös Péter tanácsnok 1 - 

8 Nagy Attila képviselő 1 - 

3 Perlaki József képviselő 1 - 

9 dr. Pintér Rómeó alpolgármester 1 - 

31 dr. Szép Tamás tanácsnok 1 - 

10 Erdélyi Ákos tanácsnok 1 - 

17 Battyányi Norbert tanácsnok 1 - 

13 Pintér Attila képviselő 1 - 

16 Dr. Nadrai Norbert József képviselő 1 - 

11 Horváth Ákos Ervin képviselő 1 - 

18 Kukuly Sándor Mihály képviselő 1 - 

 

Az ülésen megjelent képviselők és a meghívottak nevét a jegyzőkönyv 1. számú mellékleteként 

csatolt jelenléti ív tartalmazza. 

A meghívó a jegyzőkönyv 2. számú mellékleteként csatolva. 
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-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Szita Károly polgármester köszöntötte a megjelenteket, 18 képviselő van jelen az ülésen, 

megállapította, hogy az testületi ülés határozatképes. Szomorú hírrel kezdte beszámolóját. Elhunyt 

ifj Sántha Ferenc hegedűművész, a város díszpolgára október 22-én.  

 

Egyperces néma felállással emlékeztek meg az elhunytról. 

 

Minden évben ebben az időszakban meghívják Kaposvár idős polgárait az Arénába egy 

összejövetelre, ahol idén is Kovács Kati volt a fellépő. Átadták a Szivárvány Kultúrpalotában dr. 

Csordás Endre kémiatanár részére a Szabadságért Emlékérmet október 23-án. Ezúton is gratulált 

neki. Átadtak egy új közösségi teret az Ezüsthárs lakóparkban, egy játszóteret. Nagyon sok 

kisgyermek van azon a környéken, és kérték, hogy az ott levő szabad területen, ahol már társadalmi 

munkában elkezdtek egy játszóteret építeni, egy rendes játszótér épüljön. Megtervezték az igények 

alapján és átadásra is került a gyermekek és szülők részére. Szabados Péter polgármester 

emléktábláját is leleplezték a Városháza épületében. Elindították a Kaposvári Kulturális 

Kalandozásokat, röviden KAKUK-ot. Ezen a Kaposváron tanuló diákok vesznek részt tanórai 

keretek között, hogy megismerjék a város kulturális értékeit idegenvezetéssel. Megköszönte Pintér 

Rómeó alpolgármester munkáját ebben. A középiskolások véleménye szerint folytatni fogják ezt a 

programot. A 11. Országos Úszóbajnokságnak volt házigazdája a város. Ez egy rövidpályás 

verseny volt. A következő esztendőben kettő országos bajnokságot rendez Kaposvár. Egy felnőtt 

és egy ifjúsági hosszúpályás bajnokság is lesz. Itt voltak az ország legjobb futói, fitnessesei. Az, 

hogy Kaposvárt választja valamelyik versenyének színhelyéül egy sportág, köszönhető az 

infrastruktúrának, amit a Németh István Programon belül építettek ki. Sikerült befejezni a város 

egyik legrégebbi utcájának a Fő utcának az aszfaltozását. Itt minden közművet ki kellett cserélni, 

ezért húzódott el eddig a beruházás. Több, mint százmillió forintba került. Elkezdték a Töröcskére 

vezető út felújítását is, ami több, mint kettőszázmillió forint lesz. A város felöli részt kezdték el 

most. Eddig 1,2 milliárd forintot költöttek a város útjainak felújítására. A zöldhulladék házhoz 

menő gyűjtésének alkalmait növelik. Zárszóként elmondta, hogy vasárnap nyílik az adventi vásár, 

ünnepi fényárba öltöztetik Kaposvárt. Mindenkit szeretettel várt.  

 

Kérte a képviselőket, hogy vegyék napirendre a meghívóban jelzett napirendi pontokon túl:  

- a sportról szóló 19/2021. (V. 21.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló, 

- a Dorottya ház üzemeltetéséről szóló, 

- a Keleti temető portaépületének térítésmentes tulajdonba vételéről szóló, 

- a Kaposvár Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal alapító okiratának módosításáról szóló, 

- a kitüntetések és kitüntető címek adományozásáról (zárt) szóló, 

- az alapítványi támogatásról szóló előterjesztést,  

- a 2024. évi költségvetés I-IX. havi önkormányzati hátralékok alakulásáról szóló tájékoztatót. 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő úr a Szentév lehetőségéről önkormányzati rendeletmódosítást 

is tartalmazó képviselői önálló indítványt nyújtott be, melyet a Jogi, Ügyrendi és 

Összeférhetetlenségi Bizottság nem vett a napirendjére, ezért az SzMSz-ünk értelmében nincs 

lehetőség a közgyűlési tárgyalására. 
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Dr. Nadrai Norbert József képviselő Ügyrendi az önálló előterjesztésével kapcsolatban kérte, 

hogy az önálló előterjesztését tegyék fel a honlapra. A delegálásokról szóló előterjesztést nem 

lehetett volna lecserélni a honlapon, azt le kellett volna venni a napirendről. Kérte, hogy a helyi 

adók emeléséről szóló előterjesztésről külön szavazzanak.  

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy az utóbbit teljesíti. Az előterjesztést azért nem rakták 

be a napirendek közé, mivel a bizottság sem vette fel napirendjére.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6353   Száma: 24.11.28/0/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 08:22  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a helyi adórendeletekről szóló előterjesztés tárgyalásáról az alábbiak 

szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 18 100.00 100.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6354   Száma: 24.11.28/0/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 08:22  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a napirendekről az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 
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127/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése a meghívóban jelzetteken túl felvette 

napirendjére:  

- a sportról szóló 19/2021. (V. 21.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló, 

- a Dorottya ház üzemeltetéséről szóló, 

- a Keleti temető portaépületének térítésmentes tulajdonba vételéről szóló, 

- a Kaposvár Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal alapító okiratának módosításáról szóló, 

- a kitüntetések és kitüntető címek adományozásáról (zárt) szóló, 

- az alapítványi támogatásról szóló előterjesztést, valamint  

- a 2024. évi költségvetés I-IX. havi önkormányzati hátralékok alakulásáról szóló tájékoztatót. 

 

NAPIREND: 

 

1. Előterjesztés az önkormányzat 2024. évi költségvetésének I-III. negyedévi 

teljesítéséről és a költségvetési rendelet módosításáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

 

2. Előterjesztés a közterület rendeltetésétől eltérő célú használatának szabályairól szóló 

5/2019. (III. 5.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

3. Előterjesztés a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz összegyűjtésére, 

elszállítására és elhelyezésére irányuló közszolgáltatásról szóló 4/2014. (I. 29.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 

4. Előterjesztés a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre 

vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény végrehajtásáról szóló 

49/1993. (XII. 15.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

5. Előterjesztés a temetőkről és a temetkezésről szóló 20/2000. (VI. 20.) önkormányzati 

rendelet módosításáról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

6. Előterjesztés az egészségügyi alapellátási szolgálatok körzeteiről szóló 65/2004. (XI. 

29.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
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7. Előterjesztés a fizetőparkolók üzemeltetéséről szóló 58/2010. (XI. 17.) önkormányzati 

rendelet módosításáról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

8. Előterjesztés a helyi adórendeletek felülvizsgálatáról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 

9. Előterjesztés Kaposvár Településrendezési eszközeit érintő döntésekről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

 

10. Előterjesztés a távhőszolgáltatási díjak és a csatlakozási díj megállapításáról, 

valamint az áralkalmazási és díjfizetési feltételekről szóló 4/2006. (II. 28.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Tóth Gábor Lajos igazgató 

 

11. Előterjesztés a sportról szóló 19/2021. (V. 21.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

12. Előterjesztés az egyes önkormányzati intézményekben alkalmazott belépődíjak, jegy- 

és bérletárak felülvizsgálatáról 

Előterjesztő:   dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

13. Előterjesztés a helyi autóbusz-közlekedés díjainak felülvizsgálatáról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

14. Előterjesztés térítésmentesen önkormányzati tulajdonba/vagyonkezelésbe került 

ingatlanok kapcsán beszámolási kötelezettség teljesítéséről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

15. Előterjesztés önkormányzati vagyont érintő jogügyletekről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 

16. Előterjesztés Kaposvári Hulladék Koordinációs Kft. alapításáról 

Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
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17. Előterjesztés a Kapos Holding Zrt. és tagvállalatainak átszervezéséről 

Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

18. Előterjesztés a 2025/2026-os nevelési évre vonatkozó óvodai beiratkozás időpontjának 

meghatározásáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

19. Előterjesztés a kaposvári általános iskolák felvételi körzethatárainak kijelöléséhez tett 

javaslatról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

20. Előterjesztés a Kaposvár-Sántos Szociális Intézményfenntartó Társulás társulási 

megállapodásának módosításáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

21. Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata és Kaposvár Megyei Jogú 

Város nemzetiségi önkormányzatai között kötött megállapodások felülvizsgálatáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

22. Előterjesztés az önkormányzati vagyongazdálkodásról szóló 59/2012. (X. 3.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

Előterjesztő:   dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

23. Előterjesztés a Polgármesteri Hivatal szervezeti és működési szabályzatának 

módosításáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

24. Előterjesztés a Közgyűlés 2025. évi munkatervéről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

25. Előterjesztés a lejárt határidejű közgyűlési határozatokról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

26. Előterjesztés testületekbe delegálásról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
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27. Előterjesztés a Közbeszerzési Szabályzat módosításáról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Tóth Gábor Lajos igazgató 

 

28. Előterjesztés a Beszerzési Szabályzat módosításáról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Tóth Gábor Lajos igazgató 

 

29. Előterjesztés a Rippl-Rónai Vármegyei Hatókörű Városi Múzeum alapító okiratának 

módosításáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Decsi Andrea polgármesteri referens 

 

30. Tájékoztató a polgármester, a jegyző, a bizottságok és a településrészi 

önkormányzatok átruházott hatáskörben hozott döntéseiről (2024. III. negyedév) 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

31. Tájékoztató a 2024. évi költségvetés I-IX. havi önkormányzati hátralékok 

alakulásáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

32. Előterjesztés a Dorottya ház üzemeltetéséről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

33. Előterjesztés a Keleti temető portaépületének térítésmentes tulajdonba vételéről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

34. Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal alapító okiratának 

módosításáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

35. Alapítványi támogatásokról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

36. Interpellációk 

 

Zárt ülésen: 
 

1. Előterjesztés önkormányzati bérlakás kijelöléséről egyedi közgyűlési döntéssel 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
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2. Előterjesztés önkormányzati bérlakás kijelölésére irányuló kérelem ügyében 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 

3. Előterjesztés az „Év Kaposvári Munkáltatója” kitüntető cím adományozásáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

4. Előterjesztés a 2024. évi „Év Sportolója” díj odaítéléséről 

Előterjesztő:  Dér Tamás tanácsnok 

Közreműködik: Decsi Andrea polgármesteri referens 

 

5. Előterjesztés kitüntetések és kitüntető címek adományozásáról 

Előterjesztő: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

 

-----1 Előterjesztés az önkormányzat 2024. évi költségvetésének I-III. negyedévi 

teljesítéséről és a költségvetési rendelet módosításáról----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Szita Károly polgármester 2024-ben az év elején eldöntött költségvetés és a várospolitikai 

koncepció szerint haladtak. Azon kívül, hogy működnek az intézmények, folynak a munkák, négy 

sarkalatos pontot fogadtak el. A munkahelyteremtésnél a magasabb bérek elérése a cél. Az 

újraiparosítási program egyik eredménye, hogy 2025-ben három új gyárat is átadnak a városban. 

Borhi alpolgármester úr és kollégái dolgoznak azon, hogy ezeket még több is kövesse. 

Meglátogatták a kínai beruházót, aki januárra tervezi a próbaüzemet. A Szabó Fogaskerékgyártó 

Kft. gyár épületének átadása ezen a mai napon lesz. Gyors ütemben halad az üveggyár építkezése 

is a Keleti Ipari Parkban. Az elmúlt 30 évben a legalacsonyabb a munkanélküliek száma. 

Folytatódik a családokat támogató program is. Karácsony idején különösen nagy figyelmet 

fordítanak rájuk. Európa és abban Magyarország is demográfiai hullámban van. 2023-ban 

felcsillant egy kis remény, mivel több gyermek született, mint tíz évvel ezelőtt, az esküvők száma 

is nagyobb volt. Remélte, hogy ez a dinamizmus nem szakad meg. Sokat költenek rá, de itt nem a 

pénz a fontos. Sajnos az egészségükkel nem törődnek az emberek, de érdemes lenne, mert tovább 

élhetnének. Az Egészséges Kaposvár Program 2025. éves program tervezetét már megkapta. Dér 

Tamáséknak nagy feladatuk lesz, hogy egy olyan programot terjesszenek be, ami finanszírozható 

is. Az egyik eleme a szűrővizsgálatokon való részvétel elősegítése, a másik, hogy minél több 

embert meggyőzzenek arról, hogy a mozgás fontos. Bejegyezték az energiaközösséget, kezdődhet 

a munka. Eddig kiváló eredményeket tudhatnak maguk mögött. Az egyik ilyen eredmény az, hogy 

megemelik a zöldhulladék gyűjtést. Reményei szerint utolsó szakaszába érkezett az autóbuszok 

tenderezése is. Ebben az évben eljutnak odáig, hogy lesz nyertese a pályázatnak. Ennyit mondott 

kiegészítésül.  
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-----Kérdések----- 

 

Erdélyi Ákos tanácsnok  a Sonline.hu hírportálon olvasta, hogy az üveggyár építésénél levonult 

az alvállalkozó, mivel a fővállalkozó már hónapok óta tartozott nekik. Van-e tudomása 

Polgármester úrnak, hogy megtörtént-e a magyar munkások kifizetése, illetve, hogy tudja-e milyen 

arányban alkalmaznak vendégmunkásokat?  

 

Szita Károly polgármester felhívta a képviselő figyelmét, hogy a kérdés nem a költségvetéshez 

tartozik. Meg fogja kapni a választ a kérdésre. Adjon be interpellációt ilyen kérdéssel.  

 

Pintér Attila képviselő a városligeti szökőkút mekkora lesz, megvannak-e a tervei, van-e valami 

olyan előkészítő tanulmány, ami azt támasztja alá, hogy ez milyen turisztikai forgalmat fog 

generálni. A város közel harminc millió forint értékben szerzett be egy Mercedes kisbuszt, mi 

indokolta ennek a beszerzését, ki fogja ezt használni, és milyen célokra használják? Közel 

egymillió forintos Képmás folyóirat előfizetését mi indokolta? Bizottsági ülésen ez nem derült ki. 

Az Elena programban van-e valamilyen változás? A közvilágítás korszerűsítés tervezési 

munkálatainak elhúzódásának mi az oka? Azt olvasta a napokban, hogy az E-on jelentős beruházást 

tervez a hálózat korszerűsítésében Kaposváron. Adtak-e megnyugtató választ arra, hogy a 

korszerűsítést követően megszűnnek azok az anomáliák, amik jellemzik a kaposvári közvilágítást 

most?  

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő az önkormányzati törvény 32.§(2) bekezdés b) pontja 

alapján tette fel kérdéseit Polgármester úrnak. Hány forint a jövő évre tervezett iparűzési adó 

többletbevétele Kaposvárnak? Melyik napokon, melyik üzemek kezdik meg a működésüket 2025-

ben, illetve bővítik a termelésüket? Hány főt, milyen bérrel, mely országokból foglakoztatnak az 

egyes üzemek? A jövő évi központi költségvetés benyújtásakor a pénzügyminiszter 120 milliárd 

forintos elvonást jelentett be az önkormányzatoktól csak az iparűzési adó többlet elvonása miatt. 

Kaposvártól elvont többletadó tervezett összege mennyi? Ki és milyen választói felhatalmazás 

alapján dönt ezen pénzösszeg felhasználásáról a jövőben? Hány forint jelenleg és mennyivel nő 

jövőre a szolidaritási adó? Mit tesz a városvezetés az itt élők pénzének elvonása ellen, annak 

megtartása érdekében? Az elvonásokkal mely tervezett beruházások maradnak el? 

Az önkormányzati törvény 32. § (2) bekezdés b) pontja alapján feltett kérdése jegyző úrhoz, hogy 

a veszélyhelyzet elrendelésétől 2020. március 11. napjától, hány kaposvári személy halotti 

anyakönyvezési eljárása során szerepelt a halottvizsgálati bizonyítványon halálozási okként a 

koronavírus-járvány? 

 

A Polgármestertől kérdezte még: Az egymilliárdos hitelfelvétel csúszása a fejlesztési tervezés el 

nem készülte miatt kinek a felelőssége, illetve a közvilágítási program csúszásában ez mit jelent? 

Mint Megyei Jogú Városok Szövetsége elnökeként kezdeményezi-e a Kormánynál, hogy ne kelljen 

újabb engedély kérni, hiszen az Alaptörvény alapján önállóan gazdálkodik az önkormányzat. 

Kaposvár város közvilágítás korszerűsítés tervezésére 19 millió forint van a költségvetésben. Hogy 

áll ez a tervezés, mikor lesz nyilvános, hogy mi a terv? Melyik naptól lesz az Ön tervei szerint az 

itt élők számára újra elfogadható közvilágítás, mint 2015 előtt?  

 

Borhi Zsombor alpolgármester válaszában elmondta, hogy az üveggyárnál voltak problémák a 

kifizetéssel, de információi szerint minden tartozás kifizetésre került az alvállalkozó felé. Nem a 

török üveggyár tartozott, ők pontosan kifizette a kivitelezőjét. A kivitelező cég tartozott. Többször 
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találkoztak a cégek vezetőivel. Mindent megtettek azért, hogy ezek a tartozások rendeződjenek. 

Nagyon bízik benne, hogy lejárt számlatartozás a mai napon már nincs. A kivitelezőnek amúgy is 

lejárt volna a szerződése. Ez a levonulás csak pár héttel előzte meg a munkafolyamat befejezését. 

Az üveggyár építésében jelentős csúszás nem keletkezett. Az az eredmény, hogy több, mint ötven 

százalék feletti magyar munkavállaló van egy ilyen építkezésen, ezért nagyon sokat dolgoztak ők 

is. Segítettek a törököknek, akik partnerek voltak ebben. Rendezvényeket tartoztak Kaposvár 

környékén is, ahol a Kaposvár környéki munkavállalóknak is hirdették a lehetőséget, mert komoly 

hiány volt a szakképzett munkavállalók terén.  

 

dr. Csillag Gábor jegyző dr. Nadrai Norbert József képviselő kérdésére válaszolva elmondta, 

hogy a Polgármesteri Hivatal soha semmilyen statisztikát nem vezetett arról, hogy milyen ok miatt 

haltak meg az emberek.  

 

Szita Károly polgármester válaszában elmondta, hogy kettő szökőkút lesz, nem egy. A Kossuth 

téri szökőkút is megújul. A turizmussal kapcsolatban elmondta, hogy számára első lesz a kaposvári, 

a második a turista. Amit építenek Kaposváron, azt elsősorban a kaposváriaknak építik. Ha felkelti 

a turisták érdeklődését is, annak nagyon örül. Olyat építeni, amit nem használnak az itt lakók, az 

butaság lenne. Ha lesz rá pénz, akkor kettő is fog épülni. A Kossuth téri húsz éve épült. Az egész 

gépészetét meg kell újítani, és ekkor merült fel, hogy akkor a vízképet is újítsák meg. Vannak már 

látványtervek, de akkor nézheti meg a közvélemény, amikor már engedélyt is kaptak rá és a forrást 

is előteremtik. A városligeti szökőkúthoz egyelőre áramot vittek. A Margit-szigeti szökőkutat 

szeretné lemásolni. Egyelőre tervek vannak. Ha eljutnak a kivitelezésig, akkor az is szerepelni fog 

a költségvetésben. A kisbusz beszerzéséről júniusban döntött a Közgyűlés. Az előterjesztésben is 

szerepel a beszerzése, nem csak a számokban szerepelt. Három gépjármű került beszerzésre. 

Kiváló üzletet kötöttek, közbeszerzést írtak ki a kisbusz beszerzésére, kettő pályázó volt, a 

Volkswagen és a Mercedes. A Mercedes nyert. Azért kerül beszerzésre ez a kisbusz, mert számos 

esetben előfordult, hogy két autóval mentek tárgyalásra, így csak egy járműre lesz szükség. Ő is 

fogja használni és kollégák is. A Képmás folyóirat sok közintézményben megtalálható, sok érdekes 

cikk olvasható benne. Úgy gondolja, hogy a város képviselőtestületének feladatai közé tartozik az 

is, hogy az ízlésének és világképének megfelelő kultúrát terjessze. Előfizetik jövőre is. Hisz abban, 

hogy nemcsak az online világ tölti ki az időt. A könyvtár is azért van, hogy vegyenek le egy könyvet 

a polcról és olvassanak. Az Elena programmal kapcsolatban elmondta, hogy a két nyertes 

vállalkozó folytatja még mindig a tárgyalásokat. Az európai bizottságtól megkapták az 

engedélyező papírt és lezárták az Elena projektet. Nem tartoznak semmiféle elszámolással, sőt 

dicséretet kaptak a kollegák, akik ezzel foglalkoztak. Az Elena program akkor indult, amikor 

nagyon magasak voltak az energiaárak, most alacsonyak. A beruházás drága, a megtérülés nagyon 

lassú, tíz év ez az idő. Véleménye szerint január végéig fognak küszködni a vállalkozók, hogy ki 

mit fog tudni megcsinálni. A leggyengébben megtérülő beruházások az épület energetikai 

beruházások. Azok azok, ahol nyílászárót cseréltek például. Ez lehet, hogy több városnál ki fog 

maradni, de lesz helyette más. Arra számít, hogy a követő év elején vége lesz. Ez már belügy, de a 

választások miatt van ahol lelassultak az egyeztetések. Ez fél évet is visszavet ebben a projektben. 

Tartozás nincs senki felé. Közvilágítással kapcsolatban elmondta, hogy az a szándéka, hogy olyan 

új közvilágítási rendszert építsenek ki, amely energiahatékony és egyben okos is. Az 

energiahatékonyságot értik. Azért okos, mert szabályozható a fényerő, akár percre, órára, 

napszakra, hogy mikor milyen fényerővel világítson, mikor kapcsoljon be, és abban is okos, hogy 

ha hibás valami, akkor nem kell bejelenteni, hanem jelzi, ha valami meghibásodik. Azt is jelzi, 

hogy csak az égőt kell kicserélni, vagy a vezetékkel van baj. December első felében jelenik meg a 
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közbeszerzés terveik szerint. A ledes lámpák cseréje még folyik. A másik lámpatestek ha 

meghibásodnak, akkor nem biztos, hogy kapnak hozzá alkatrészt. Kétszer is tárgyalt az E-on-nal, 

most azért is van feltúrva a város, mert mondta nekik, hogy ha nem dolgoznak rendesen, akkor 

lehet pakolni. Vezetékrendszereket kell cserélni jelenleg, azt látják a lakók. A KAVÍZ is dolgozik, 

a közműrekonstrukciók tekintetében. Az E-on-tól ígéretet kaptak, hogy az közvilágítási rendszer 

más a javított hálózaton fog működni. Dr. Nadrai Norbert József képviselőnek válaszolta, hogy 4-

5%-os iparűzési adó növekményre számítanak 2025-ben. Az Adóügyi Iroda vezetője 

pesszimistább, de ő pozitív. Ebbe még nincsenek bent az új adózók, akik 2026-ban fognak iparűzési 

adót fizetni. Ez körülbelül 150-200 millió forintot jelent. A szolidaritási hozzájárulás is nőni fog, 

mivel nőtt az adóerő képessége a városnak. Minden iparral rendelkező városnak nő ez a 

hozzájárulás. 150 millió forint körül lesz a növekmény. Évtizedek óta fizetik a szolidaritási adót, 

örül neki, mert van ipara a városnak. Nő a befizetési kötelezettség, mert dinamikusan erősödik a 

kaposvári gazdaság. Ezt a pénzt az fizeti be, akinek van iparűzési adója azoknak a településeknek 

az érdekében, akiknek nincs ilyen adójuk, mert nincs iparuk. Az erősebbek támogatják a 

gyengébbeket. Ha így megy tovább, akkor minden évben magasabb lesz. A versenyképes járások 

alapja az egyrészt adódik annak a forrása a szolidaritási hozzájárulási adó növekményéből, 

másrészről a 2025. évi plusz iparűzési adó bevétel többletből, amit a BM kiszámol. Találkozott két 

miniszterrel is annak érdekében, hogy a lehető leghatékonyabb pozíciókat tudják elérni a 

költségvetés tárgyalásánál. A járásban 500 millió forint lesz a szolidaritási adó bevétel. 74 

települése van a kaposvári járásnak. Debrecennek például csak egy járási települése van. A 

zalaegerszegi járás a legnagyobb, a kaposvári a következő. Ezt az összeget csak olyan 

beruházásokra fogják fordítani, amely versenyképesebbé teszi a járást. Például ha a kórháznak 

hiányzik egy CT-je, meg lehet vásárolni, vagy van egy a városba beközlekedő út, amit javítani kell. 

Javító intézkedésekre lehet költeni ezt az összeget. Ez a pénz itt marad, nem elvonás. 120 

milliárddal több lesz a települések által megtermelt iparűzési adó 2025-ben, mint 2024-ben. Nem 

elvonás ez az összeg, hanem ennyivel több lesz. Ebből az összegből a 65 milliárd forint értékű 

versenyképes várostérségi járások alapjába, ami osztódik szét az ország több településén. 80 fővel 

kezdenek a kínaiak, fel akarnak menni 200-ig. A törökök 300 fő körül jelölték a foglalkoztatottsági 

létszámot. Ezzel párhuzamosan Borhi alpolgármester úr dolgozik az Északi Ipari Park bővítésén, 

ami újabb lehetőséget biztosítana ipartelepítésre. Egyértelműen látszik, hogy nem csökken, hanem 

növekszik a foglalkoztatottsági létszám. Az más kérdés, hogy Kaposvár és környékéről milyen 

hatékonysággal tudja feltölteni az adott foglalkoztató.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

Pintér Attila képviselő az adórendelet módosításnál szeretett volna rákérdezni az iparűzési adóra. 

Örül, hogy kapott választ. A számításai szerint 250-300 millió forintos tétel. Az ötszázmilliós 

összegből az a cél, hogy a várost és a várostérséget erősíti. Az Elena programra azért kérdezett rá, 

mert korábban arról volt szó, hogy az Elena programot használják a közvilágítás korszerűsítésére. 

Kérte, hogy amennyiben gondolja, reagáljon rá Polgármester úr. Az okosítással messzemenőkig 

egyetért. A lelke mélyén annak szurkolt annak idején, hogy inkább okosítsák a rendszert. Lehet, 

hogy jóval nagyobb költséget jelent rövid távon, de hosszútávon jobb megoldás. A hitelfelvétel 

mérték is emeli szerinte. Ha esetleg többet tud a város saját forrásból hozzátenni, az is jó. A lényeg, 

hogy minél inkább haladjon a város az okosváros kialakítása felé. Ez sokkal hatékonyabbá teszi a 

város működését és sokkal biztonságosabb is a városlakók számára. Örül, hogy a Polgármester is 

emellett van. A szökőkút építésével kapcsolatban elmondta, hogy az előterjesztés egy szökőkút 

építéséről szól, azért kérdezett egyre.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 6355   Száma: 24.11.28/1/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 09:06  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: Pintér Attila képviselő + 2 perc hozzászólási idejéről a testület az alábbiak szerint 

szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 94.12 88.88 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 1 5.88 5.56 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Pintér Attila képviselő gondolta, hogy nem egy az egyben szeretné lemásolni a Polgármester úr a 

szökőkutat, hanem valami hasonlót szeretne. Minden fejlesztésnek a haszonélvezői a város lakói 

is, de ha az nagyobb léptékű fejlesztés, akkor érinti a turistaforgalmat. Kíváncsi lesz a tervekre és 

hogy mennyibe fog kerülni. A kisbusz beszerzését nem támogatta, mert a költségvetés módosítását 

nem támogatta. A beszerzés októberi beszerzés. Érti az okát, el is tudja fogadni. A Képmás 

magazint illetően el tudja fogadni, de ezen kívül sok más családi magazin van még a piacon, ezért 

másra is eshetett volna a választás. Nem emlékszik rá, hogy folyóiratot szerzett be a város.  

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő az itt élőktől a legtöbb panaszt a közvilágításról kapja. Több 

alkalommal kérte már, hogy az online bejelentő rendszeren láthassák az itt élők, hogy milyen 

bejelentések vannak, kell-e bejelentést tenni vagy sem, a másik pedig, hogy szerepel a felületen, 

hogy amennyiben írásban kér valaki választ, akkor kap csak választ rá. Két éve írt először erre a 

felületre, arra a mai napig nem kapott választ. Szép álmok vannak, de addig is kellene a rendszert 

jól működtetni. A pumpapályánál a Városligetben nincs világítás este, nem lehet használni, nyáron 

nincs árnyékolás, este lehet használni, mert odatűz a nap. A műfüves pálya ki van világítva, de a 

mellette levő két betonos pálya, ahol nincs világítás este, nem lehet használni. Nem tudja, hol 

kérhető, hogy használhassák a pályát. A henger alakú hirdetőoszlopokon még mindig a tavalyi 

adventi és szilveszteri program van, vagy lesz valami változás. Bizottsági ülésen rákérdezett a 

homokos strand kialakítására, azt a választ kapta, hogy ez hátrébb kerül. Akkor elmondta, hogy 

nem lesz ilyen. El kellene dönteni, hogy lesz vagy nem lesz. Kérte, hogy ha megbízási díjról dönt 

Polgármester úr, akkor írja oda a nevét is az illetőnek. Ez a Kapos Tv 1,4 milliós megbízási díja. 

Ha a Városligetben nagyon szépen megy a vízi szökőkút, nincs kivilágítva, nem látszik, csak a 

hangját lehet hallani. Véleménye szerint, ha lesz rendes közvilágítás a városban, akkor legyenek 

megépítve a szökőkutak.  
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Herczeg Attila tanácsnok megköszönte a Töröcskére vezető Boróka utca felújítását. Ez több éves 

problémát jelentett az ott lakóknak. Rengeteg pénzbe került a városnak az út javítása és tényleg 

helyenként balesetveszélyes volt. Most ez hosszú távon megoldást jelent az ott lakóknak és 

rengeteg köszönetet kap ezért.  

  

Szita Károly polgármester Pintér Attila képviselő valóban nem szavazta meg a kisbusz 

beszerzést, de nem szavazta meg az útfelújítást, a béremelést sem az óvónőknek. Szerencsére 

mindegyik megvalósult. Nem számít magasabb hitelre. Van annyira erős a város, hogy ne kelljen 

hitelt felvenni még. Nem vetette el az Elenát még. Egészen addig, amíg nem kapja meg az utolsó 

konkrét ajánlatot. Most viszonylagosan alacsony kamattal tud a város hitelt felvenni. Nagyobb 

esélyt ad a saját beruházásnak most már. A szökőkúttal kapcsolatban elmondta, hogy amennyiben 

lesz terv, akkor meg fogja mutatni a városlakóknak. Kíváncsi lesz a véleményükre. Örül neki, hogy 

pontot tudnak tenni valaminek a végére. Sok ilyen igény van, de nincs annyi forrás, hogy minden 

elkészüljön. Öröm számára is, hogy a Boróka utcát olyan állapotba tudták tenni, az ott 

életvitelszerűen lakók normálisabb körülmények között fogják tudni élni az életüket. Megköszönte 

a felvetéseket. Kérte a képviselőket, hogy szavazzanak a határozati javaslatokról. 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6356   Száma: 24.11.28/1/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 09:17  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 88.88 88.88 

Nem 1 5.56 5.56 

Tartózkodik 1 5.56 5.56 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

128/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta az önkormányzat 2024. évi 

költségvetésének I-III. negyedévi teljesítéséről és a költségvetési rendelet módosításáról szóló 

előterjesztést és a következő határozatokat hozta: 
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1. A Közgyűlés a 2024. évi költségvetés I-III. negyedévi teljesítéséről szóló beszámolót 

jóváhagyólag tudomásul veszi. 

 

2. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, hogy az intézmények részére a 

költségvetésükben energia kiadásokra biztosított előirányzatok felett jelentkező többlet 

kiadáshoz szükséges pénzügyi fedezetet, valamint a realizált működési bevételi többletek 

felhasználását engedélyezze.  
 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő: 2024. december 31. 

 

3. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, hogy az intézményeknél – rajtuk kívülálló ok 

miatt – bekövetkezett fedezethiány esetében az intézmények részére a jóváhagyott 

támogatási keretet meghaladó túlfinanszírozást engedélyezze. A túllépés rendezésére a 

maradvány elszámolásakor kerül sor. 
 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő: 2025. április 30. 

 

4. A Közgyűlés hozzájárul, hogy a céltartalék terhére a 2024. évi várható teljesítés alapján 

jóváhagyott intézményi támogatások a 2024. évi maradvány elszámolásakor a tényleges 

felhasználás alapján tételesen kerüljenek elszámolásra.  
 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő: 2025. április 30. 

 

5. A Közgyűlés a Magyarország helyi önkormányzatiról szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 

68. § (4) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján a polgármester hatáskörébe utalt 

döntésekről szóló beszámolót jóváhagyólag tudomásul veszi. 
 

6. A Közgyűlés a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola részére a 127/2021.(XI.25.) 

önkormányzati határozat 15. pontja alapján a kiemelt vidéki sportszervezetek sportfejlesztési 

feladataihoz jóváhagyott támogatás terhére határozott időre biztosított 1 fő gazdasági 

ügyintézői álláshely betöltésének határidejét 2025. november 30-ig meghosszabbítja.  

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

 Fekete Ádám igazgató 

Határidő: 2024. december 31. 

 

7. A Közgyűlés a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola részére a 157/2023.(XI.30.) 

önkormányzati határozat 11. pontja alapján a kiemelt vidéki sportszervezetek sportfejlesztési 

feladataihoz jóváhagyott támogatás terhére határozott időre biztosított 1 fő garázsmester 

álláshely betöltésének határidejét 2025. december 31-ig meghosszabbítja.  
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Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

 Fekete Ádám igazgató 

Határidő: 2024. december 31. 

 

8. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Kaposvári Humánszolgáltatási Gondnokság részére az 

intézmény rehabilitációs hozzájárulás fizetési kötelezettsége terhére 2025. december 31-ig 2 

határozott idejű álláshelyet létesít 3 fő részfoglalkozású megváltozott munkaképességű 

személy (kulturális telephelyekre 1 fő takarító, bölcsődei szervezeti egységeknél 1 fő 

ügyintéző és 1 fő mosónő) foglalkoztatására.   
 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

 Sziberné Fehér Éva igazgató 

Határidő: 2024. december 31.  

 

9. A Közgyűlés támogatja a Kaposvári Szociális Központ Gyöngyfa Napközi Otthona 

létszámának 1 fő gyógypedagógus álláshellyel történő bővítését 2024. december 01-től, az 

álláshely pénzügyi fedezete az intézmény által fizetendő rehabilitációs hozzájárulás terhére 

biztosítható.  

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

 Nagyné Horváth Mónika népjóléti referens 

 Turnár Jánosné  igazgató 

Határidő: 2024. december 31. 

 

10. A Közgyűlés támogatja a Kaposvári Szociális Központ Liget Időskorúak Otthonában 

rehabilitációs hozzájárulás terhére létrehozott 1 fő udvaros álláshely betöltésének 

hosszabbítását 2025. december 31-ig.   

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

 Nagyné Horváth Mónika népjóléti referens 

 Turnár Jánosné  igazgató 

Határidő: 2024. december 31. 

 

11. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Rippl-Rónai Vármegyei Hatókörű Városi Múzeum 

részére megváltozott munkaképességű személyek foglalkoztatására jóváhagyott 3 fő 4 órás 

határozott idejű álláshelyek határozatlan idejű álláshelyekké történő módosítását 

engedélyezi. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 

  dr. Ábrahám Levente igazgató 

Határidő:      2024. december 31. 
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12. A Közgyűlés engedélyezi, hogy a Szeretem Kaposvárt Alapítvány a részére 2023. évben 

nyújtott önkormányzati támogatás 70.363 Ft fel nem használt maradványát a 2024. évi 

„Köszönet az Időseknek” gálaest kiadásaira fordítsa, és hozzájárul a támogatás felhasználási 

határidejének 2024. december 31-re történő módosításához.   

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2024. december 31. 

 

13. A Közgyűlés az 5/2024.(II.15.) önkormányzati határozat 1. pontjában az államháztartásról 

szóló 2011. évi CXCV. törvény 29/A. §-ra figyelemmel, a Magyarország gazdasági 

stabilitásáról szóló 2011. évi CXCIV. törvény 45. § (1) bekezdés a) pontja felhatalmazása 

alapján a 353/2011.(XII.30.) Kormányrendeletben meghatározottak szerinti saját 

bevételeinek, valamint a stabilitási törvény 3. § (1) bekezdése szerinti adósságot keletkeztető 

ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követő 3 évre várható 

összegét a következők szerint állapítja meg: 
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(e Ft-ban) 

 
 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:   2024. december 31. 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6357   Száma: 24.11.28/1/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 09:18  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 
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Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 77.77 77.77 

Nem 1 5.56 5.56 

Tartózkodik 3 16.67 16.67 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 25/2024.(XII.9.) önkormányzati 

rendeletét a 2024. évi költségvetési rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv 

mellékleteként csatolva. 

 

 

 

-----2 Előterjesztés a közterület rendeltetésétől eltérő célú használatának szabályairól szóló 

5/2019. (III. 5.) önkormányzati rendelet módosításáról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy négy százalékos emelésre tesz javaslatot. Nem 

támogatta dr. Nadrai Norbert József képviselő módosító indítványát.  

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások----- 

 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő elmondta, hogy 2019. februárjában a választások előtt a 

plakáthelyeket a Közgyűlés beletette a közterület rendeletbe, amivel azt a döntést hozták, hogy a 

közgyűlési többség határozza meg, hogy hol lesznek a választási plakáthelyek. A korábbi harminc 

éves gyakorlat az volt, hogy Helyi Választási Iroda vezetője határozta meg a helyeket, előtte 

egyeztetett a jelölő szervezetekkel. A mostani júniusi választásokon jelentkezett is a probléma, 

mivel két választás is volt egyszerre. Kevés volt a plakáthely, konfliktusokat okozott a jelölő 

szervezetek között. Változatlanul javasolta, hogy álljanak vissza a régi rendre. A centrumokban 

legyenek a plakáthelyek, ahol többen közlekednek.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 6358   Száma: 24.11.28/2/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 09:21  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület Dr. Nadrai Norbert József képviselő módosító indítványáról az alábbiak 

szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 5 27.78 27.78 

Nem 13 72.22 72.22 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6359   Száma: 24.11.28/2/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 09:21  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 88.88 88.88 

Nem 1 5.56 5.56 

Tartózkodik 1 5.56 5.56 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 26/2024.(XII.9.) önkormányzati 

rendeletét a közterület rendeltetésétől eltérő célú használatának szabályairól szóló 5/2019. 

(III. 5.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
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-----3 Előterjesztés a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz összegyűjtésére, 

elszállítására és elhelyezésére irányuló közszolgáltatásról szóló 4/2014. (I. 29.) 

önkormányzati rendelet módosításáról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések----- 

 

 

Nagy Attila képviselő tudja, hogy az előterjesztés a szippantásról szól, de a Raktár utcai 

vállalkozók fordultak hozzá azzal a kéréssel, hogy szeretnének csatlakozni a szennyvízhálózathoz. 

Lesz-e erre lehetőségük a jövőben?  

 

Szita Károly polgármester válaszában elmondta, hogy Kaposvár szennyvízellátottsága bőven 

90% fölött van. Van még egy-két lakás, ahol ott a szennyvíz, de nem kötnek rá. Van néhány olyan 

terület, amely nem azért nem köt rá, mert nem szeretne szennyvízszolgáltatásban részesülni, hanem 

nincs ott a vezeték, amire rá tudna kötni. Az Alpolgármestert kérte, hogy járjon utána, hogy a 

Raktár utcában meddig van szennyvíz közművel ellátva és milyen feltételei vannak, hogy lehessen 

szennyvízelvezetés.  

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6360   Száma: 24.11.28/3/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 09:23  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 94.44 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 1 5.56 5.56 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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129/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a nem közművel 

összegyűjtött háztartási szennyvíz összegyűjtésére, elszállítására és elhelyezésére irányuló 

közszolgáltatásról szóló 4/2014. (I. 29.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló előterjesztést 

és úgy határozott, hogy a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz összegyűjtésére, 

elszállítására és elhelyezésére irányuló közszolgáltatás 2024. évben hatályos lakossági és közületi 

díjait 2025. január 1-től nem kívánja módosítani. 

 

Felelős:            Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  Balogh Beáta igazgató 

Határidő:           2024. december 20. (határozat közlésére 

 

 

-----4 Előterjesztés a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre 

vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény végrehajtásáról szóló 

49/1993. (XII. 15.) önkormányzati rendelet módosításáról----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

dr. Csillag Gábor jegyző kiegészítésként elmondta, hogy a Vagyonkezelő számítása szerint a 

kiadások és a bevételek egyenlegeként 25 millió forintos hiány mutatkozna, amit 18,88%-os 

lakbéremelés tudna pótolni. Ehhez képest a Vagyonkezelő 11%-os lakbéremelésre tett javaslatot, 

amihez az Önkormányzat 10.535 eFt-os támogatást ad. Azt javasolta, hogy fogadja el a Közgyűlés 

az előterjesztést. Így egy 50 m2-es összkomfortos lakás bérleti díja 21.958,-Ft lesz, ami 2178,-Ft-

os emelést jelent. Az előterjesztésben kell tárgyalni a Nyugdíjasház különszolgáltatásának díját is. 

A tervezett díja 12.168 eFt, amit 55,76%-os emelés kompenzálna, ami 16.376,-Ft-os havi díjat 

jelentene a jelenlegi 10.500,-Ft helyett. Nadrai képviselő úr módosító indítványa azt tartalmazza, 

hogy ezt a javaslatot fogadják el, ami több, mint ötezer forintos emelést tartalmaz, nulla 

önkormányzati támogatással. Egyik módosító indítványt sem javasolja elfogadni. 

A Szociális Központ 2500,-Ft-os emelésre tett javaslatot, de figyelemmel az ellátottak fizetési 

képességére ő egy 15%-os emelésre tett javaslatot, így 1.600,-Ft-os emelés lenne, ami 12.100,-Ft-

os díjfizetést jelentene. Az Önkormányzat részéről 3.166 eFt-os támogatás lenne. Ezt a javaslatot 

annak függvényében tette, hogy el lett fogadva az a terv, hogy 2026. év végére az önkormányzati 

támogatást nullára kell futtatni.  

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások----- 

 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő elmondta, hogy a módosító javaslat lényege, a Közgyűlés 

döntését hajtsák végre. 22 éve épült a Nyugdíjasház, azóta finanszírozza az Önkormányzat a 

működtetést. Miután olvasta az előterjesztésben a Jegyző úr által elmondottakat írta meg a 

módosító javaslatát. A rászorulók nem sérülhetnek, a lakásfenntartási rendszerben kezelhetők ezek 



22 
 

a kérdések, azonban egy társasházzá alakult együttesnél nincs ok a megkülönböztetésre. A többi 

társasházat nem támogatják. Mindennek a tényleges árát kell megállapítani, erről szólt a közgyűlési 

határozat is akkor.  

 

Perlaki József képviselő a módosító indítványt azért nem támogatja, mert Kaposvár város ki tudja 

fizetni azt a többletköltséget, ami az emelés hiányából elmarad. Két évig valóban nem emelhették, 

így arányosan, ha most két évre eltolják az emelést, akkor elfogadható lesz. Akik ott élnek, nagyon 

speciális helyzetben vannak, de szociális ellátottak is valamilyen szinten és ezt figyelembe kell 

venni. Nyugellátásból élnek, nem tudnak munkát vállalni, nem tudják növelni a bevételeiket és azt 

nem szabad elfelejteni, hogy az elmúlt 40-50 évben ők építették azt a világot, amiben most élünk, 

és ennyit igazán megtehetnek értük. 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő véleménye szerint normatív ellátásokat kell adni, nem azt 

nézik, hogy ki kicsoda. A szociális ellátó rendszer ezt tudja kezelni. Nem azon a módon, hogy azok 

is fizetnek, akik nem vesznek igénybe egy szolgáltatást. A szociális rendeletben van egy 

méltányossági lehetősége Polgármester úrnak. Akármilyen jövedelmi arányok vannak, akkor is 

adhat támogatást.  

 

Borhi Zsombor alpolgármester úgy gondolta, hogy a Közgyűlésnek felelőssége az, hogy 

felelősségteljesen figyelembe vegye idős állampolgárainknak a teherbíró képességét és ez alapján 

kell meghozni a döntéseket akkor is, ha ezzel ellentétes javaslatok kerülnek beterjesztésre a 

Közgyűlés elé. Támogatta azt az előterjesztést, hogy csökkentett mértékben emeljenek díjakat. 

 

Szita Károly polgármester kérte képviselőket, hogy először a képviselői indítványokról 

szavazzanak.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6361   Száma: 24.11.28/4/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 09:32  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület Dr. Nadrai Norbert József módosító határozati javaslatáról az alábbiak 

szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 3 17.65 16.67 

Nem 14 82.35 77.77 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 

#: 6362   Száma: 24.11.28/4/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 09:33  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület Dr. Nadrai Norbert József képviselő módosító rendelet-tervezetéről az 

alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 1 6.67 5.56 

Nem 14 93.33 77.77 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 3   16.67 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6363   Száma: 24.11.28/4/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 09:33  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület az előterjesztés határozati javaslatáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 94.44 94.44 

Nem 1 5.56 5.56 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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130/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a lakások és helyiségek 

bérletére, valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. 

törvény végrehajtásáról szóló 49/1993.(XII.15.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 

előterjesztést és az alábbi határozatokat hozta: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy a 2025. évi 

költségvetési rendeletében a bérlakás-állomány fenntartására 10.535 ezer Ft-ot biztosít.  

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:  2025. február 28. 

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése a Kaposvári Szociális Központ részére 

a Nyugdíjasház különszolgáltatási díjjal nem fedezett 3.166 ezer Ft költségét a 2025. évi 

költségvetésében biztosítja.  

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:  2025. február 28. 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6364   Száma: 24.11.28/4/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 09:33  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület az előterjesztés rendelet-tervezetéről az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 94.44 94.44 

Nem 1 5.56 5.56 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 27/2024.(XII.9.) önkormányzati 

rendeletét a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes 

szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény végrehajtásáról szóló 49/1993. (XII. 15.) 

önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
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-----5 Előterjesztés a temetőkről és a temetkezésről szóló 20/2000. (VI. 20.) önkormányzati 

rendelet módosításáról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

dr. Csillag Gábor jegyző a temetkezési díjak felülvizsgálatával kapcsolatban a szolgáltató a 

sírhely díjra és az üzemeltető által biztosított szolgáltatások 10%-os, a kriptadíjakra 20%-os 

emelést javasolt. 2024. január 1-től 17%-kal már egyszer megemelték a díjakat, erre tekintettel is 

4%-os emeléssel tesz javaslatot a temetkezési díjakra. A kaposváriaknak adható kedvezmény 

esetében is 4%-os emelésre tesz javaslatot. A temetőfenntartási hozzájárulás összegét 7.600,-Ft-

ban javasolja meghatározni, a behajtási díjak esetében is 4%-os emelésre tesz javaslatot. A szociális 

temetésre vonatkozó rész a rendeletből kerüljön elhagyásra, miután ez az intézmény megszűnt. 

4%-os emelésre tesz javaslatot a kriptafalakhoz kapcsolódó márványlapok értékesítése esetében is.  

 

-----Kérdések----- 

 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő az önkormányzati törvény 32.§(2) bekezdés b) pontja 

alapján kérdezte, hogy mennyi lesz összesen egy átlagos polgári temetés ára 2025-ben Kaposváron. 

Mennyivel nőtt az elmúlt években a Kaposváron hazavitt urnáknak a száma? Három év alatt 100-

120 ezer forint között emelkedtek a temetkezési árak, mint ahogyan az eddigi előterjesztésekből is 

látható: A bérek és nyugdíjak is ennyivel emelkedtek vajon? Miért terjesztett be újabb emelést? A 

temetőbe behajtást 9 forinttal kívánja emelni, ennek mi értelme van? Milyen összegű segítséget 

kaphatnak az itt élők, ha el kell temetni hozzátartozójukat? Miért javasolja, hogy átlagos temetési 

számla végösszege 7,5 – 8%-kal emelkedjen? Jegyző úr 4%-os valamennyi tételre vonatkozó 

áremelésről beszélt, azonban a hatásvizsgálati lapon láthatják ezt a 7,5 – 8%-os emelést.  

 

dr. Csillag Gábor jegyző válaszában elmondta, hogy a temetkezési díj egy részét határozza meg 

az Önkormányzat. Itt négy százalékos emelésre tesz javaslatot az Önkormányzat, az hogy a 

szolgáltató a másik két ártételben hogyan gazdálkodik ez az ő felelőssége, ez határozza meg a 

végárat. Számszerűen az előterjesztés tartalmazza azokat az adatokat, amiket kérdezett. Az, hogy 

mennyi urnát visznek haza az hozzátartozói döntés, és az nem az Önkormányzat feladata ezt 

meghatározni és ebbe beleszólni.  

 

 

-----Hozzászólások----- 

 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő rendelet módosításra módosító indítványt nyújtott be arra 

vonatkozóan, hogy a kaposváriak kedvezménye 20 ezer forintra emelkedjen. 2022-ben 468 ezer 

forintról három év alatt 700-730 ezer forintra emelkedett a temetés ára. Szerinte teljesen mindegy, 

hogy mit néznek és mit emelnek, a lényeg, hogy mennyi a temetés végköltsége, mert az itt élőket 

ez érdekli. Véleményei szerint a 20.000,-Ft-os kedvezmény megszavazása nem okoz gondot.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 6365   Száma: 24.11.28/5/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 09:38  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület Dr. Nadrai Norbert József módosítós indítványáról az alábbiak szerint 

szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 5 27.78 27.78 

Nem 13 72.22 72.22 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6366   Száma: 24.11.28/5/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 09:38  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 88.89 88.89 

Nem 2 11.11 11.11 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

131/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a temetőkről és a 

temetkezésről szóló 20/2000. (VI. 20.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló előterjesztést 
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és úgy határozott, hogy a 2021. évben felállított urnafalak először történő értékesítése esetén a 

hozzá tartozó záró márványlapok és az azokat rögzítő csavarok eladási árát 2025. január 1-től nettó 

11.150,- Ft + ÁFA összegben állapítja meg. Az értékesítésből befolyt bevételt az üzemeltető 

köteles a temetők üzemeltetésére fordítani, és azzal évente az önkormányzat felé elszámolni. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2024. december 20. (határozat közlése) 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6367   Száma: 24.11.28/5/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 09:38  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 88.89 88.89 

Nem 2 11.11 11.11 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 28/2024.(XII.9.) önkormányzati 

rendeletét a temetőkről és a temetkezésről szóló 20/2000. (VI. 20.) önkormányzati rendelet 

módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

 

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy az, amiről most döntöttek az az összes temetési 

költség 20%-át nem éri el. Ha ezen múlna a temetkezés ára, akkor 80 ezer forintból el lehetne 

temettetni a hozzátartozót.  

 

 

-----6 Előterjesztés az egészségügyi alapellátási szolgálatok körzeteiről szóló 65/2004. (XI. 

29.) önkormányzati rendelet módosításáról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
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-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6368   Száma: 24.11.28/6/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 09:40  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 18 100.00 100.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

132/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta az iskolafogászati körzetek 

módosításáról szóló előterjesztést és úgy határozott, hogy a Berzsenyi Dániel Evangélikus 

Általános Iskolát a 18. számú, a II. Rákóczi Ferenc Tagiskolát a 17.számú iskolafogászati 

körzethez helyezi át, továbbá a Gyöngyvirág Bölcsődét a 11. számú, a Kaposvári Mustármag 

Református Bölcsődét a 15. számú iskolafogászati körzethez veszi fel. 

 

Felelős:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Nagyné Horváth Mónika népjóléti referens 

Határidő:  2024. december 31. 
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Szavazás eredménye 

 

#: 6369   Száma: 24.11.28/6/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 09:40  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 18 100.00 100.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 29/2024.(XII.9.) önkormányzati 

rendeletét az egészségügyi alapellátási szolgálatok körzeteiről szóló 65/2004. (XI. 29.) 

önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

 

-----7 Előterjesztés a fizetőparkolók üzemeltetéséről szóló 58/2010. (XI. 17.) önkormányzati 

rendelet módosításáról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

dr. Csillag Gábor jegyző kiegészítésként elmondta, hogy a díjak felülvizsgálatán túl az 

előterjesztés tartalmaz egy új kedvezményt. A Kaposi Mór Oktató Kórház szakdolgozói keresték 

meg az Önkormányzatot.  

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy ő kezdeményezte ez a dolgot.  

 

dr. Csillag Gábor jegyző ez a kedvezmény a kórházi dolgozóknak egy kedvezményes bérletet 

jelent, ami harminc százalékos kedvezményt biztosít a bérlet árából. Kiterjesztik a Böszörményi 

Nagy Géza utcai parkolóra is bizonyos megkötésekkel, amit az előterjesztés tartalmaz. Azoknak a 

szakdolgozóknak biztosítják ezt, akik a feltételnek megfelelnek. A parkolási díjak felülvizsgálatára 

is tesz javaslatot. E szerint az egyes övezetben 460,-Ft, a kettes övezetben 320,-Ft lenne a parkolási 

díj, a négyes övezetben 500,-Ft-ra emelkedne a parkolási díj.  
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-----Kérdések----- 

 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő az önkormányzati törvény 32.§(2) bekezdés b) pontja 

alapján kérdezte, hogy mennyi a parkolóautomaták éves működtetési költsége? Melyik naptól 

szüntethetők be az automaták, és vezethetik be a mobilparkolást, hogy csökkenteni lehessen a 

parkolási díjat? Milyen kedvezménnyel lehet hatékonyan a vásárlási szokásokat változtatni, hogy 

megérje inkább mobilon parkolni? A csak mobilon parkolással megszüntethető-e az a vita, hogy 

bírságoló cetliről nem értesülőknek negyvenszeres díjat kell fizetniük? Addig milyen módon oldják 

meg a gépjármű üzemeltetők igazolt értesülésű bírságolását. Jegyző úr jelezte, hogy a kórházi 

dolgozóknak adott kedvezményt tartalmaz az előterjesztés. Mi van a Rákóczi pálya melletti 

parkolási lehetőségükkel? 2022. július 1-től 9%-kal, 23 január 1-től 12%-kal, 24-től 13,2%-kal 

emelkedtek a parkolási díjak. Miért javasolt most további 15-25%-os emelést? Erkölcsösnek tartja-

e, hogy drasztikus emelést hajtson végre, míg a Közgyűlés önmaga számára ingyenességet tart fent, 

amit az itt élők fizetnek. Az újabb sarc az Ön által napirendre javasolt előterjesztés alapján 51,4 

millió forintot vesz ki az itt élők zsebéből. Kérdezte, hogy a Közgyűlés tagjai közül kik kértek 

ingyenes parkolást? Melyik napon adták le az október elsején megszűnt jogviszonyú képviselők az 

ingyenes parkolásra vonatkozó igazolványukat?   

 

 

Pintér Attila képviselő kérdése volt, hogy várható-e, hogy a közeljövőben meg tudják valósítani 

a valós idejű figyelést és figyelmeztetést? Korábban volt egy kísérleti rendszer, ahol a Németh 

István fasorban a parkolóhelyekre érzékelőket helyeztek el. Kérdése volt, hogy ennek a 

tesztüzemnek mi lett a következtetése, érdemes-e ebben tovább gondolkodni? Mikor várható, hogy 

egy elektronikus parkolóhely figyelő rendszer tudnak működtetni? További kérdése volt, hogy 

ahogy ebben az előterjesztésben is, a többi díjas előterjesztésben miért nem készül összehasonlítás 

a megyei jogú városokkal?  

 

dr. Csillag Gábor jegyző dr. Nadrai Norbert József képviselőnek adott válaszában elmondta, hogy 

a kaposváriak még mindig nagy számban a parkolási totemoszlopokat használják. Van már 

elmozdulás abban az irányban, hogy telefonon parkolnak, de még mindig meghatározó az a mérték. 

Akkor lesz értelme lecserélni a totemoszlopokat kizárólag digitális parkolásra, hogyha a 

háromnegyedét eléri a parkolóknak. Nagyon sok probléma van a telefonos parkolással. Nem jókor, 

jó helyen indítják el a parkolást, és egy másik övezetbe parkolnak így. Ebből reklamáció és bírság 

lehet, mert amikor olcsóbbat vesz, akkor bírság a következménye. Ez akkor lesz, ha elmozdulnak 

a digitális irányba felhasználói oldalról. A Rákóczi pálya mellett a parkoló az továbbra is 

rendelkezésre áll, hogyha valaki ott akar megállni, akkor természetesen megállhat a kórházi 

dolgozók közül. Amennyiben nem felel meg az előterjesztésben írt feltételeknek, akkor ez egy 

pótlehetőség, hogy ingyen parkolhassanak.  

 

Szita Károly polgármester válaszában elmondta, hogy a Németh I. fasorban a parkolás 

visszajelző rendszer azért nem valósult, mert nem tudtak olyan technológiát kifejleszteni, ami 

megbízható lett volna. Nem tett le róla, az autóbusz projekt első ütemébe belerakták. A buszvárók 

okosítása mellett a parkolási rendszer egy részét okosítják. Ugyanúgy a Németh I. fasort tették be 

próbajelleggel. A Tömegközlekedési Zrt. végzi a munkát, ha működni fog, akkor lesz értelme 

továbbmenni a többi parkolóra is. A közszolgáltatási díjak tekintetében meggyőződése, hogy az 

utolsó egyharmadban vannak. Amennyiben ő lesz a Megyei Jogú Városok Szövetségében újra az 



31 
 

elnök, akkor ő fogja bekérni az adatokat a nagyvárosoktól, ha nem, akkor kéri az elnököt, hogy 

szedje össze az adatokat. Kaposvár volt a legolcsóbb, nem mozdulhatnak el a hátsó egyharmadnál 

feljebb.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

 

Herczeg Attila képviselő néhány évvel ezelőtt még az Önkormányzatot olyan problémával 

keresték meg, hogy a kórház környékén nagyon nehéz megoldani a parkolást és a vizsgálatra 

érkező betegek nem tudnak leparkolni. A kórház Déli tömbjéneka felújítása során kialakításra 

került egy közel kétszáz férőhelyes parkoló, ami kimondottan a vizsgálatra érkező betegeknek 

készült és nekik teljesen ingyenesen igénybe vehető és használható. Úgy látja, hogy ez a rendszer 

már teljesen jól működő rendszerré vált. Ezzel igazából a kórházba érkező betegek parkolási 

problémáját megoldotta. Az előterjesztésben olvasható, hogy 230-an jelezték, hogy a kórházi 

szakdolgozók közül igénybe vennék a 30%-os kedvezményt. Ha figyelembe veszik, hogy 

mennyivel nőne a féléves bérletekből származó bevétel és a kedvezmény alapján számolt 

bevételkiesés nagyjából kiegyenlítené egymást, ez egy nagyon nagy gesztus a kórházi 

szakdolgozóknak. Mindenképpen támogatja az előterjesztést. 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Jegyző úr szavaira reflektálva elmondta, hogy a díjakban 

kellene különbséget tenni. Ha kedvezőbb díjakkal lehet parkolni mobilon, drasztikusan át fognak 

állni mobilparkolásra az emberek, és nem pedig az oszlopoknál vesznek jegyet, ami nagyon 

költséges. A Közgyűlés tagjainak ingyenes parkolásával kapcsolatban 13. alkalommal nyújtott be 

módosítást. Polgármester úr szavaival élt, hogy egyszer beérik a gyümölcse, és ez a kiváltság meg 

fog szűnni, de ez még nem történt meg, úgyhogy valamennyi alkalommal be fogja nyújtani ezt a 

módosító indítványt. Kérte, hogy az MJVSZ-től bekért adatok mellé tegye oda a béreket is. 

Amilyen díjtételek vannak Kaposváron, az összehasonlításban az itteni bérek és a díjtételek hogyan 

aránylanak, így állítsa fel a sorrendet. Valósabb képet kapnának, hogy állnak a sorban. Kíváncsian 

várja Polgármester úr szavazatát a módosító indítvánnyal kapcsolatban. 

 

Pintér Attila képviselő képviselőtársának is mondta. Mobilon egy applikáción keresztül lehet 

fizetni parkolást bármely magyarországi településen, ahol fizető zónák vannak. A probléma csupán 

az, hogy ennek van egy forgalmi díja. Nyilván arra utalt képviselőtársa, hogy saját applikáció 

bevezetésével ez a különdíj kiküszöbölhető lenne és pusztán csak mobilon történne a fizetés. A 

rendszer amúgy létezik és működik az országban, akár még úgy is, hogy az övezeti besorolást is 

automatikusan az applikáció megoldja, érzékeli, hogy a gépjármű hol tartózkodik. Ami a 

parkolóhely figyelést és tájékoztatást illető rendszert illeti – tudja, hogy van egy a 

tömegközlekedési társaság által készített tanulmány – kérte, hogy amennyiben lehetőség adódik rá, 

valósítsák meg ezt az elképzelést. Sokkal könnyebbé válik a parkolás. Kérte, hogy a rendelet-

tervezet első szakaszáról külön szavazzon a testület. Az a rész ez, ami a kedvezményekre 

vonatkozik. Bizottsági ülésen rákérdezett, hogy miért csak a szakdolgozók részére állapítják meg 

a kedvezményt. Azt a választ kapta, hogy az orvosok részére megoldott a parkolás.  

 

Nagy Attila képviselő érti, hogy Nadrai képviselőtársát zavarja, hogy ingyen parkolhatnak, de ő 

nem járja a körzetet, mint a megválasztott képviselők. A mai világban, hogy a munkájukat tudják 

végezni, kell az autó, ami magántulajdonuk. Az amortizációs díja sokkal nagyobb ezeknek az 

autóknak, mint ami kedvezményt kapnak. Nem támogatja a javaslatot. 
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Dr. Nadrai Norbert József képviselő nem az a problémája, hogy ingyenesen parkolnak a 

képviselők, hanem saját maguknak szavazzák meg a kedvezményt. Kérdezzék meg a helyi lakókat, 

hogy engedik-e az ingyenes parkolást. Ők dönthetnek erről a kérdésről. Véleménye szerint 

önmagukra nem szavazhatnak meg kedvezményt. Ha differenciáltan állapítják meg a díjakat, attól 

függően, hogy mobilon parkol valaki, vagy automatáknál parkol, akkor ez a költség ugyanolyan 

mértékben jön rá, kedvezőbb feltételekkel tud parkolni, ha kedvezményesebb díjakat állapítanak 

meg. 

 

Borhi Zsombor alpolgármester leszögezte, hogy a parkolási díj egy forgalomszabályozási 

eszköz. Évről évre rengeteggel nő az autók száma mindenhol. A parkolási díjakat azért találták ki, 

hogy a belvárosokat tehermentesítsék. Ha nem emelkednek ezek a díjak, egyre zsúfoltabb és 

élhetetlenebb lesz a város. Próbált logikát felfedezni Nadrai képviselő úrnál, aki az idős embereket 

a Nyugdíjasházban szeretné még jobban megsarcolni, a belvárosban pedig ne emeljenek 

parkolódíjakat, amivel a város élhetetlenségét segítené elő. Nem érti a logikát, maximum annyit 

lát, hogy ami az előterjesztésben van, annak az ellenkezőjéről hozzanak döntést.  

 

dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy Horváth Ákos és Dr. Nadrai Norbert képviselők 

módosító indítványait nem támogatja. Pintér Attila képviselő úr javaslatáról pedig nem lehet külön 

szavaztatni, mert a rendelet paragrafusairól nem lehet külön szavazni.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6370   Száma: 24.11.28/7/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 10:00  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: Dr. Nadrai Norbert József képviselő módosító indítványáról a testület az alábbiak 

szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 1 6.25 5.56 

Nem 13 81.25 72.22 

Tartózkodik 2 12.50 11.11 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 

#: 6371   Száma: 24.11.28/7/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 10:01  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület Horváth Ákos Ervin módosító indítványáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 3 16.67 16.67 

Nem 13 72.22 72.22 

Tartózkodik 2 11.11 11.11 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6372   Száma: 24.11.28/7/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 10:01  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 88.88 88.88 

Nem 1 5.56 5.56 

Tartózkodik 1 5.56 5.56 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 30/2024.(XI.29.) önkormányzati 

rendeletét a fizetőparkolók üzemeltetéséről szóló 58/2010. (XI. 17.) önkormányzati rendelet 

módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
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Szita Károly polgármester elmondta, hogy nem a parkolás a probléma, hanem az a probléma, 

hogy be van dugulva a város reggelente, annyi autó jár. Borhi Zsombor alpolgármester úr 

véleményével ért egyet. Nem az a kihívás, hogy a kórházi dolgozók kapnak kedvezményt, amit 

visszavon, ha tízpercenként oda tudja vinni a buszt. A parkolóházakba olcsóbb a parkolás, mint a 

közterületeken. Az Ady E. utcai parkolóházban kevesen parkolnak. Öt év alatt ezer parkolót fognak 

építeni. A gépjárművek száma nettóban nyolcszázzal nő. Levette belőle a forgalomból való 

kivonást. Itt teljesen mást kell csinálni, nem szeretne világváros lenni, mert szerinte ez a közösség 

sokkal összetartóbb. Minél élhetőbbé szeretné tenni a várost, amihez hozzátartozik a közlekedés. 

Sorba jönnek hozzá a petíciók, hogy tolják kifelé a városból a fizetős parkolást, mert akik a város 

szélén, vagy a lakótelepen laknak nem tudnak parkolni a saját lakóhelyükön. A Zrínyi iskola 

igazgatója azzal kereste meg, hogy az egész környéket tegyék fizetőssé. Meg lehet csinálni azt a 

szabályozást, hogy nyolctól délután négy öt után legyen fizetős a parkolás, meg amikor mennek a 

gyerekekért. Építenek parkolókat, de más szemlélettel kellene élni. Ehhez kell a Volán is, mert a 

Kaposváron dolgozó embereknek 56%-ka vidékről jön be. Ezek közül rengetegen autóval jönnek 

a városba.  

 

 

 

-----8 Előterjesztés Kaposvári Hulladék Koordinációs Kft. alapításáról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

Szita Károly polgármester köszöntötte Gombos Attila vezérigazgatót, akit a következő két 

előterjesztés tárgyalására hívták meg. Ez a Kft. száz százalékban önkormányzati tulajdonú cég, a 

Kapos Holdinghoz tartozik.  

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el. ----- 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6373   Száma: 24.11.28/8/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 10:22  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 
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Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 18 100.00 100.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

133/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlés megtárgyalta a Kaposvári Hulladék 

Koordinációs Kft. alapításáról szóló előterjesztést és az alábbi határozatot hozta: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a KAPOS HOLDING Zrt. kizárólagos tulajdonában 

lévő hulladékgazdálkodási régiókoordinátori alvállalkozási szerződések megkötése és a gyűjtés-

szállítás koordinálása céljából alapított forprofit Kaposvári Hulladék Koordinációs Kft. alapítását 

jóváhagyja. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Gombos Attila elnök-vezérigazgató 

   Balogh Beáta igazgató   

Határidő:  2024. november 28. 

 

 

-----9 Előterjesztés a Kapos Holding Zrt. és tagvállalatainak átszervezéséről ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy azt az ígéretet tette, hogy a választásokat követően a 

Holding struktúra felülvizsgálatáról szóló előterjesztést beterjeszti a Közgyűlés elé. Ez az. Az 

elmúlt időszakot is figyelembe véve amióta megalakult a Holding és egységes irányítás alá vette a 

közszolgáltató cégeket, eltelt 14 esztendő. Azért alakították meg a Kapos Holdingot, hogy 

hatékonyabbá tudják tenni a közszolgáltatások működését és irányítását azzal, hogy minél 

kevesebb önkormányzati forrást kelljen odaadni és hatékonyabb legyen. Az elmúlt időszak igazolta 

azt, hogy a város egyik legjobb döntése volt. Volt, amikor háromszázmillió forinttal kevesebb 

közpénzt kellett adni a közszolgáltató cégeknek, mint a Holding megalakulása után. A Holding 

nőtt, mert ellátták újabb feladatokkal. Újabb cégek vezetését bízták a Holdingra. Eljutottak oda, 

hogy nem tudott már több hatékonyságot hozzátenni mindahhoz, mint amit eddig hozzátett a 

működéséhez. Kérték a Holdingot, hogy tegyenek javaslatot, hogy milyen struktúrában tudna jól 

működni. Egy olyan intézkedési tervet kellett kidolgozniuk, amely hosszútávon biztosítja a város 

költségvetésének egyensúlyát, és rövid- és hosszútávon hatékonyabban működik. Ennek 
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eredménye ez az anyag. Két lépcsőben javasolja, hogyan történjen az átalakítás, ami bent van az 

előterjesztésben. Nem fog költségvetési megtakarítást okozni jelentős mértékben, amely körülbelül 

150 millió forint lesz. A lényeg, hogy racionálisan tudjon működni. Fontos, hogy a rá bízott cégek 

maradéktalanul és száz százalékos biztonsággal láthassák el a feladatukat. A másik alapkérdés, 

hogy két kérdésre választ adjon mindenképp. Alapvetően két költség határozza meg a vállalatot. 

Az egyik a bérköltség, a másik az energia. Ez a kettő az, amelyik döntő egy költségvetésen belül. 

Ugyanígy az Önkormányzatnál is. Gombos elnök úrnak az lesz a feladata, hogy a szinergiákat ki 

tudják használni még jobban. Egy energiamenedzsmentet kell, hogy létrehozzon, ahol nagyot 

nyerhet. A racionalitás az, amelyik a lehetőséget hordozza ebben. Ezekkel a szavakkal ajánlotta 

figyelmükbe az előterjesztést.  

 

-----Kérdések----- 

 

 

Pintér Attila képviselő kérdése volt, hogy az átalakítás jár-e elbocsátással? Az átalakítást 

megalapozó IFUA-s tanulmányt miért nem csatolták be az előterjesztés mellé? Az új képviselők 

nem is biztos, hogy értesültek arról, hogy létezik ez a tanulmány. A kisebb vállalatoknak a 

beolvasztását tervezik első körben. A második kör a további vállalatok beolvadása mikor fog 

megtörténni, milyen jellegű lesz ez? Milyen tapasztalatok szükségesek ahhoz, hogy dönteni 

tudjanak? Az előterjesztésben szerepel, amely arról szól, hogy az újonnan létrejövő holdingnak 

mire kell fókuszálni és mire kell a fejlesztéseit összpontosítani. Van egy olyan megállapítás, hogy 

a megrendelt szolgáltatásokat erőteljesen menedzselni szükséges. Ez mire értendő?  

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő az önkormányzati törvény 32§(2) bekezdés b) pontja alapján 

kérdezte, hogy a döntéshozó képviselők miért nem kapták meg a Holding pénzügyi tanácsadó cég 

bevonásával készült felmérését, amely tartalmazza a társaságok helyzetét, gazdálkodását, 

megállapították a racionálizandó területeket. Vannak képviselők akik ez alapján tudnak 

megalapozott döntést hozni? Hol van a költségmegtakarítás számítás, miből áll? Mennyi most és 

mennyi az átalakítás után az önkormányzati forrás összege? Az anyag tartalmaz egy olyat, hogy 

tagvállalatok gazdálkodásuknak működését tekintve megfelelnek a hazai átlagos 

önkormányzatokkal szemben támasztott elvárásoknak, sőt egyes vállalatok jobban működnek. Mi 

az átlagos, amihez tudják viszonyítani a jobban működést? Miért ezek a konkrétum nélküli elvek 

szerepelnek az anyagban? Kíváncsi lett volna, hogy mennyivel kevesebb vezető lesz, ezeknek a 

bére felosztásra kerül-e a dolgozók között azzal, hogy átalakítják a cégeket? Milyen vezetői bérek 

vannak, mennyibe kerül a megszüntetése az álláshelyeknek? Mi lesz a vezetői megbízatás nélkül 

maradt vezetői bérekkel? Az alapelveket nagyon általánosnak tartja. Energiamenedzsmentre 

szükséges fókuszálni, a létesítményállománnyal hatékonyan kell gazdálkodni. A megrendelt 

közszolgáltatások erőteljesebb menedzselése szükséges. Ez ezek szerint most nem erőteljes? A 

Holdingnak az eddigiekhez képest merőben új szerepet érdemes adni. Ez az új szerep nincs 

kibontva. Kérte, hogy mellékeljék a pénzügyi tanácsadó felmérését is a kért paragrafus alapján.  

Kinek a felelőssége, hogy a cég átalakítása négy évet késett? 

 

Szita Károly polgármester dr. Nadrai Norbert József képviselőnek válaszolva elmondta, hogy 

már egy évvel korábban is beterjeszthette volna az átalakulást. Megkérte Gombos Attila elnököt, 

hogy az elbocsátással kapcsolatos kérdésre válaszoljon. Aki kéri a tanulmányt, forduljon Jegyző 

úrhoz, megkaphatja bárki. Az első körben a kisebb cégek átalakítása zajlik, azért, mert a 

bérszámfejtéstől elkezdve teljesen új informatikát kell csinálniuk, amely a vezérigazgatósági 
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rendszeren belül is el tudja látni a feladatait. Nem tudták egy ütemben megcsinálni, ezért kellett 

két ütem. Az első ütemnek úgy tervezik, hogy a következő év novemberére várható, hogy a végére 

érnek. Addig ki kell alakítani annak a feltételrendszerét, hogy a második ütem is következhessen. 

Az erőteljesen menedzselnivel a szinergiákra gondolt és az energiamenedzsmentre. Ez a kettő, ami 

meghatározza egy cégnek a hatékonyságát.  

 

Gombos Attila vezérigazgató elmondta, hogy az anyag megtalálható a honlapon, mindenki 

megnézheti. Két célja van, hogy hatékonyabb és eredményesebb legyen. A hatékonyságot 

könnyebb mérni. Ha eljutnak egy olyan szintre, ahol az eredményesség megvalósul, akkor 

elégedett lesz.  

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy egy évvel ezelőtt kirakták a teljes tanulmányt a 

Holding honlapjára.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő a válaszok megerősítették abban, hogy a piacgazdaságban 

semmi köze a választási ciklusnak, hogy hogyan működik egy szervezet. Négy évvel ezelőtt meg 

kellett volna történnie az átalakításnak a számok tükrében. Az előterjesztésben egy árva sor sincs 

a tanulmány készítőjéről és a tartalmáról. Ha hivatkozik egy anyagra, akkor azt csatolni kell. Az 

ingatlan értékbecsléseknél is ezt kérte, többször szólt, most már megkapják. Egy másik 

előterjesztéssel kapcsolatban említette, hogy előző nap este hétkor cserélték le és nem tudja, hogy 

Igazgató urat megkérdezték-e a személyekről.  

 

Erdélyi Ákos tanácsnok a bizottsági ülésen megérdeklődte, hogy lehet-e számítani leépítésre. 

Arról tájékoztatták, hogy nem lesz leépítés. Ha tényleg így lesz, akkor tudja támogatni az 

előterjesztést.  

 

Pintér Attila képviselő elmondta, hogy nem számonkérni szerette volna, hogy miért nem egy 

ütemben lesz az átalakulás. Arra vonatkozott a kérdése, hogy a második ütem mikor és milyen 

feltételek mellett lesz befejezve. A leépítéssel kapcsolatban az az érzése, hogy egy ilyen 

menedzsment központ létrehozása az eddigi tapasztalatok alapján általában leépítéssel szokott 

járni. Ezért kérdezett rá, hogy várható-e bármilyen leépítés. A tanulmánnyal kapcsolatban 

elmondta, hogy azért kérdezett rá, mivel az előző Közgyűlésben volt szó arról, hogy át lesz alakítva 

a Holding és több új képviselő is van most a Testületben. Abból a táblázatból, ami szerepel az 

előterjesztésben az derül ki, hogy korábban is megtehették volna az átalakítást.  

 

Vörös Péter tanácsnok a Holding honlapján megtalálta az anyagot és végig is olvasta. A táblázat 

mutatja egyértelműen, hogy az a fajta irányítási modell, amit eddig alkalmazott a Holding elérte a 

hatását. Úgy, ahogy más cégek a megváltozott gazdasági környezet hatására felülvizsgálják a 

működési modelljüket és végeznek különböző szervezeti átalakításokat azért, hogy utána 

hatékonyabb működést tudjanak elérni. Mindenféleképpen támogatja.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 6374   Száma: 24.11.28/9/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 10:46  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 94.12 88.88 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 1 5.88 5.56 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

 

134/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a KAPOS HOLDING Zrt. 

és tagvállalatainak átszervezéséről szóló előterjesztést és az alábbi határozatokat hozta: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy a KAPOS 

HOLDING Zrt. nonprofit gazdasági társaságként működik tovább. A KAPOS HOLDING Zrt. 

Alapszabályát az alábbiak szerint módosítja: 

 

a.) Az Alapszabály I/1. pontja helyébe az alábbi szöveg lép: 

 

„I/1. 

A részvénytársaság cégneve: KAPOS HOLDING Közszolgáltató Nonprofit 

         Zártkörűen Működő Részvénytársaság 

A társaság rövidített cégneve: KAPOS HOLDING Nonprofit Zrt.” 

 

b.) Az Alapszabály II/2. ponttal egészül ki:  

 

„A társaság tevékenységéből származó nyereség a tagok között nem osztható fel, hanem az 
a társaság vagyonát gyarapítja.” 
 

c.) Az Alapszabály VII/6. pontja, IX/3/f) pontja, XII/4. pont 7. bekezdése, XVIII/9. pont első 

kettő bekezdése törlésre kerülnek.  
 
Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató  

   Gombos Attila elnök-vezérigazgató 

Határidő: 2025. május 31.  
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2. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése egyetért azzal, hogy az alábbi 

gazdasági társaságok beolvadjanak a KAPOS HOLDING Nonprofit Zrt-be.  

• Kapos Sport Nonprofit Kft. 

• Kaposvári Élmény-és Gyógyfürdő Nonprofit Kft. 

• Kaposvári Nagypiac Kft. 

• Kaposvári Parkolási Kft. 

• Aquamedical Kft.  

• Kapos TV és Rádió Nonprofit Kft. 

 

A beolvadással a beolvadó társaságok megszűnnek, jogutód a KAPOS HOLDING Nonprofit Zrt. 

lesz. Alapító a vagyonmérleg-tervezetek fordulónapjaként 2024. december 31. napját határozza 

meg.  

 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató  

   Gombos Attila elnök-vezérigazgató 

Határidő:   2025. november 30. 

 

3. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése az előterjesztésben szereplő 

ütemtervet jóváhagyja és megbízza a KAPOS HOLDING Nonprofit Zrt. ügyvezetését az 

átalakulási terv, valamint az átalakulási döntés meghozatalához szükséges egyéb okiratok 

elkészítésével. 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató  

   Gombos Attila elnök-vezérigazgató 

Határidő:   2025. november 30. 

 

 

 

-----10 Előterjesztés a helyi adórendeletek felülvizsgálatáról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy Kaposváron hagyományosan mérsékelt adópolitikát 

folytat. A magánszemélyek kommunális adóját nem emelik. A törvény szerinti maximum 45.592,-

Ft lenne, ennek az összegnek a 12-13%-át fizetik a kaposváriak. Az építményadót illetően 835,-

Ft/m2, amely 2013. január 1-től ilyen mértékű. 1090,-Ft/m2 összegre tesz javaslatot. A maximális 

mérték itt 2.950,-Ft/m2. Közel harminc százalékos emelést jelent ez most, de mérsékelt emelésnek 

tekinthető. Más városok adójához képest még mindig kevesebb lesz az adó. Zalaegerszegen például 

az adó mérték most 900,-Ft/m2, ezt emelik fel 1.200,-Ft/m2-re. A pénzintézetek vonatkozásában a 

2.900,-Ft/m2 a javaslata, a teremgarázsok vonatkozásában nem javasol emelést. Nem javasol 
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emelést szintén a telekadó általános mértékénél és rendeletben meghatározott városközponti 

belvárosi területeknél, viszont a maximális érték bevezetését javasolja, azaz 536,-Ft/m2 összeget 

javasolt a multikat érintően. Az idegenforgalmi adó esetében nem javasol változást, a helyi 

iparűzési adó esetében nem lehet változás, mivel az a maximumon van.  

 

-----Kérdések----- 

 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő kérdése volt, hogy mennyi az idegenforgalmi adó? Ezt azért 

kérdezte, mert igen alacsony a bevétel. 

 

dr. Csillag Gábor jegyző válaszában elmondta, hogy négymillió forint.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

 

Erdélyi Ákos tanácsnok nem ért egyet a tervezett adóemelésekkel, mivel a tervezett adóemelés 

érinti a kis- és középvállalkozásokat is. A kkv szektor inkább támogatni kellene, nem sarcolni. Az 

adóemeléseket kizárólag a nagyvállalatokkal a pénzintézetekkel szemben tudja támogatni.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6375   Száma: 24.11.28/10/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 10:50  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület az építményadóról szóló rendelet-tervezetről az alábbiak szerint 

szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 72.22 72.22 

Nem 3 16.67 16.67 

Tartózkodik 2 11.11 11.11 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 31/2024.(XII.9.) önkormányzati 

rendeletét az építményadóról szóló önkormányzati rendelet módosításáról, mely a 

jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
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Szavazás eredménye 

 

#: 6376   Száma: 24.11.28/10/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 10:51  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a telekadóról szóló rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 88.24 83.32 

Nem 1 5.88 5.56 

Tartózkodik 1 5.88 5.56 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 32/2024.(XII.9.) önkormányzati 

rendeletét a telekadóról szóló önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv 

mellékleteként csatolva. 

 

 

 

-----11 Előterjesztés Kaposvár Településrendezési eszközeit érintő döntésekről ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6377   Száma: 24.11.28/11/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 10:51  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 
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Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 18 100.00 100.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

135/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta Kaposvár 

Településrendezési eszközeit érintő döntésekről szóló előterjesztést és az alábbi határozatot hozta: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése 377/2005. (XII. 14.) számú 

határozattal jóváhagyott és többször módosított településszerkezeti tervét az „M29/2024-

OTÉK” jelű módosítás kapcsán a Szennyvíztelepi út – Deseda patak – Nádasdi árok – Pécsi 

utca által határolt tömb vonatkozásában a határozat 1. melléklete szerinti tartalommal 

módosítja. 

Felelős:              Szita Károly polgármester 

Közreműködik:   Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:            azonnal 

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése a településszerkezeti terv 

jelmagyarázatát a határozat 2. melléklete szerinti tartalommal módosítja.  

Felelős:              Szita Károly polgármester 

Közreműködik:   Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:        azonnal 

 

3. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése elrendeli a településszerkezeti terv 

egységes szerkezetben történő feldolgozását. 

Felelős:              Szita Károly polgármester 

Közreműködik:    Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:             azonnal 

 

4.  Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése az „M29/2024-OTÉK” jelű 

módosítás kapcsán az Állami Főépítész SO/08/00719-5/2024. számú záró szakmai véleményét 

elfogadja. 

Felelős:    Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:   azonnal  
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5. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése 

 

a) elrendeli a Településrendezési terv felülvizsgálatát és módosítását a gazdasági 

területfelhasználású területek kapcsán. Az eljárásba eseti partnerként az érintett 

ingatlantulajdonosokat vonja be; 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:  2025. december 31. 

 

b) megállapítja, hogy a módosítási szándék a hatályos fejlesztési tervben meghatározottakkal 

összhangban vannak ezért a fejlesztési tervet változatlan tartalommal alkalmazza. 

 

Felelős:     Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:     azonnal 

  

c) jóváhagyja a településrendezési eszközök eseti módosítása alapjául szolgáló megalapozó 

vizsgálat és alátámasztó javaslat tartalmi elemeit meghatározó, az előterjesztés 2. 

melléklete szerinti önkormányzati főépítészi feljegyzést a módosítási szándék 

vonatkozásában. 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik:Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:   azonnal 

 

6. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése a Kaposvár Megyei Jogú Város 

Településkép védelméről szóló 49/2017. (XII.13.) számú önkormányzati rendeletének 

módosítási szándékát a jogszabály harmonizációra tekintettel jóváhagyja, valamint az 

előterjesztés 3. mellélete szerinti szakmai összefoglalót elfogadja.  

 

Felelős:             Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:           azonnal 

 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6378   Száma: 24.11.28/11/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 10:52  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 
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Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 18 100.00 100.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 33/2024.(XII.9.) önkormányzati 

rendeletét a Kaposvár Építési Szabályzatának és Szabályozási Tervének módosításáról, mely 

a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

-----12 Előterjesztés a távhőszolgáltatási díjak és a csatlakozási díj megállapításáról, 

valamint az áralkalmazási és díjfizetési feltételekről szóló 4/2006. (II. 28.) önkormányzati 

rendelet módosításáról----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6379   Száma: 24.11.28/12/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 10:52  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 18 100.00 100.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 34/2024.(XII.9.) önkormányzati 

rendeletét a távhőszolgáltatási díjak és a csatlakozási díj megállapításáról, valamint az 

áralkalmazási és díjfizetési feltételekről szóló 4/2006. (II. 28.) önkormányzati rendelet 

módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

 

-----13 Előterjesztés a sportról szóló 19/2021. (V. 21.) önkormányzati rendelet módosításáról 

---- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések----- 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő a veszélyhelyzet alatt egyszemélyben fogadta el a 

Polgármester a rendeletet. Nem tartotta volna jónak, hogy ha a teljes rendeletszöveget behozza, és 

a közgyűlés találkozik a rendelet teljes szövegével? Annak ismeretében hoz döntést a testület, nem 

egyetlen szakasz módosításával. Ha jól emlékszik, akkor az alaptámogatásnak volt korlátja 

korábban, most ez az eredménytámogatás maximum húsz százalék lehet. Ennek értelmében 

bizottsági ülésen kaptak róla tájékoztatást, hogy ezzel a változással nyolcvan százalék lesz az 

alaptámogatás és húsz százalék az eredménytámogatás. Ez azért is kérdés, mert amikor ezt a 

módosítást benyújtotta akkor a 2021-ben kért tanulmányt figyelembe vette-e ennek a döntésnek a 

meghozatalakor? Ellenkező javaslatot tesz ezzel.  

  

Szita Károly polgármester válaszában elmondta, olyan rendelet-tervezetet fognak elfogadni, 

amelyben a kaposvári sport tovább élhet és virulhat és a városnak nem kerül többe.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő visszatérő megállapításokat olvashattak a júniusi 

közgyűlésre beadott beszámolókban. A tehetségek elvándorolnak, az adott sportszervezetek körét 

hozza szóba a tanulmány is. Eszerint kifejezetten magas hányaddal járul hozzá a klubok 

költségvetéséhez az Önkormányzat. Ez egyrészt aggályokat vet fel a hosszútávú fenntarthatóságra 

szempontjából, másrészt egyértelművé teszi, hogy ezért a városnak megfelelő ellenszolgáltatásban 

kell részesülnie.  

Az eredményességi arány rendszerint alacsony, magas a kiemelt sportszervezetek száma, ez a 

finanszírozási modell fenntarthatatlan. Növelni kell az eredményességi támogatások arányát. 

Ehhez képest 50%-ról 20%-ra csökkent a támogatás. A kiemelt sportszervezetek nem tudnak 

fejlődni, nem tudnak jobb eredményt elérni, igazából vegetációra kényszerítik őket. Kérte, hogy 

önkormányzati törvény 32.§-a alapján küldjék el neki az eddigi években, mióta elfogadta a 

rendeletet milyen alap- és eredményességi támogatás kerül kifizetésre és milyen eredmények 

születtek ezek éves bontásban.  

 

Pintér Attila képviselő elmondta, hogy a kaposvári sportcsapatok és egyesületek tudjanak élni és 

virulni, arról már korábban döntöttek. Nem összegszerűségében változtatnak a támogatásokon, az 

eredményességi támogatás mértéke arányaiban csökken és az alaptámogatás mértéke nő. Amikor 

a sportegyesületek támogatását tárgyalták megegyeztek, hogy Kaposváron a hozzá hasonló 
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városokhoz képest a kétszeresét kapják a sportszervezetek, a teljes költségvetés teljes összegének 

közel 8%-a megy rájuk. Nem arról van szó most, hogy még jobban támogassák a csapatokat, hanem 

átcsoportosításról.  

 

Erdélyi Ákos tanácsnok nem tudja támogatni az előterjesztést, mivel az eredményességi 

támogatást 50%-on tartaná.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6380   Száma: 24.11.28/13/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 10:58  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 72.22 72.22 

Nem 3 16.67 16.67 

Tartózkodik 2 11.11 11.11 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 35/2024.(XII.9.) önkormányzati 

rendeletét a sportról szóló 19/2021. (V. 21.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a 

jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

 

-----14 Előterjesztés az egyes önkormányzati intézményekben alkalmazott belépődíjak, jegy- 

és bérletárak felülvizsgálatáról ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

dr. Csillag Gábor jegyző kiegészítésében elmondta, hogy a múzeum esetében 10 és 50%-os 

emelésre tett javaslatot. Bevezetik a kombinált jegyet, ami 30%-os kedvezményt biztosít.  

 

Szita Károly polgármester az intézményvezetők kérték az emelés mértékét, nem a jegyző 

javasolta.  

 

-----Kérdések----- 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő az önkormányzati törvény 32.§(2) bekezdés b) pontja 
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alapján kérdezte, hogy 2024. évre 30-50%-kal emelték meg a múzeumi díjakat. Milyen összegű 

változást jelentett ez a bevételi oldalon, mennyi lett a többletbevétel 2023. első és 2024. első félévi 

adatok adatok alapján? Milyen többletforrás szerzésre adtak javaslatot az intézmények vezetői, 

ahol emelést javasoltak? Komolyan gondolják-e, hogy 3,2%-os inflációnál 30 és 50%-os meg utána 

még 10-50%-os emelést javasol az előterjesztő attól függetlenül, hogy egy költségemelés sem áll 

rendelkezésre. A számokat kérte, hogy küldjék meg részére. Azt látja, hogy az előterjesztésben a 

tavalyi indokolás átmásolására szorítkozott. Ez nem alapozza meg a képviselők döntéshozatalát.  

 

dr. Csillag Gábor jegyző válaszában elmondta, hogy a kérdezett számok benne vannak az 

előterjesztésben. Az, hogy mennyivel nő az árbevétele az emelés után az intézménynek, 

tartalmazza az előterjesztés.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő beszédes az előterjesztés. A 2024. évi költségvetés 

módosítás, amit tárgyaltak már a tartalmaz múzeumi adatokat. Működésre használják fel a 

többletbevételeket, nem lát egy újabb múzeumi programot vagy kiállítást, ami többletbevételeket 

eredményezne. Véleménye szerint alulfinanszírozott, mert a többletbevételeit nem fejlesztésre, 

hanem működésre költi.  

 

dr. Pintér Rómeó alpolgármester felhívta a figyelmet az új jegytípusra. Több, mint harminc 

százalék kedvezménnyel tud jegyet vásárolni az a látogató, aki ezt a kombinált jegytípust választja. 

Ez a nagymértékű kedvezmény azt az értékesítési konstrukciót szolgálja, amelynek keretében 

szeretnék a lehető legtöbb múzeumi telephelyre beterelni. Tájékoztatta Nadrai képviselő urat, hogy 

a múzeum telephelyeinek száma kettővel nőtt. Megnyílott a Szentjakabi Bencés Apátság, illetve a 

Rippl-R. téren egy új főépületbe költözött a múzeum, ahol számos fejlesztést terveznek a következő 

esztendőben. Ezeknek a fejlesztéseknek a fedezet miatt is szükség van az áremelkedésre. Minél 

több kombinált jegyet vásároljon, ha a múzeumba látogat!  

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő egy díjmegállapítással találkoznak az előterjesztésnél. 

Mennyivel nőtt a látogatói létszám vagy esetleg csökkent, illetve mennyivel több plusz bevételt 

hozott? Jelenleg az előterjesztésben az áll előttük, hogy emelnek. Ezt nem támogatja.  

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6381   Száma: 24.11.28/14/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 11:04  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 
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Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 83.33 83.33 

Nem 1 5.56 5.56 

Tartózkodik 2 11.11 11.11 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

136/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlés megtárgyalta az egyes önkormányzati 

intézményekben alkalmazott belépődíjak, jegy- és bérletárak felülvizsgálatáról szóló előterjesztést 

és az alábbi határozatot hozta: 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Takáts Gyula Vármegyei 
Hatókörű Városi Könyvtár bruttó díjait (beiratkozási díjak, kiegészítő olvasó jegyek díjai, 
késedelmi díjak) 2025. január 1-től az alábbiak szerint állapítja meg: 

Beiratkozási díjak:  
Alapjegy (könyv- és folyóirat kölcsönzés)   4.000,- Ft/év 
Féléves alapjegy       2.000,- Ft/félév 
16 éven aluliaknak, 70 éven felülieknek, fogyatékkal 
élőknek, nagycsaládosoknak, könyvtárosoknak valamint érvényes diákigazolvánnyal 
rendelkezők számára    ingyenes 

Kiegészítő olvasójegyek 
 Számítógép-használat 14 éven felüliek számára 
 megkezdett negyedóránként           75,- Ft/negyed 

óra 
 Könyvtárközi kölcsönzés külföldről   Országos Széchenyi  
         Könyvtár díjszabása szerint 
 Könyvtárközi kölcsönzés belföldről   küldő könyvtár díjszabása 
         szerint 
 Elveszett olvasójegy         500,- Ft 

Beiratkozási díjak Petőfi Sándor Emlékkönyvtárban:  
Alapjegy (könyv- és folyóirat kölcsönzés)   1.500,- Ft/év 
Féléves alapjegy          750,- Ft/félév 
16 éven aluliaknak, 70 éven felülieknek, fogyatékkal 
élőknek, nagycsaládosoknak, könyvtárosoknak valamint érvényes diákigazolvánnyal 
rendelkezők számára   ingyenes 

 Elveszett olvasójegy         500,- Ft 
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Késedelmi díjak 
 könyv, kotta, CD, video, DVD: 35 Ft/nap/könyvtári dokumentum 
 kézikönyvtári dokumentum: 1.100 Ft/nap/dokumentum 

Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
   Rázsits Veronika igazgató 
Határidő:  2025. január 1. 

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy a Rippl-Rónai 

Vármegyei Hatókörű Városi Múzeum bruttó összegű belépődíjait 2025. január 1-től az alábbiak 

szerint állapítja meg: 

 

Rippl-Rónai Múzeum (Fő u. 10.) 

Teljes árú jegy       2.000,- Ft 

Kedvezményes (nyugdíjas, diák) jegy    1.000,- Ft 

Családi jegy       5.000,- Ft 

Csoportos jegy (teljes árú)     1.500,- Ft 

Csoportos jegy (kedvezményes)       800,- Ft 

Kiállítás látogatási bérlet (diákigazolvánnyal)  2.000,- Ft/fő/4 alkalom 

Tárlatvezetés           12.000,- Ft 

Ingyenes látogatás                     a jogszabályban meghatározottak szerint 

 

Kombinált jegy:       5.000,- Ft 

(a vásárlás napján valamennyi kiállítóhely látogatására szóló belépőjegy) 

Múzeumpedagógiai foglalkozások 

 Saját (a Múzeum által tartott)   1.000,- Ft/gyermek 

 Múzeumpedagógiai foglalkozás bérlet:  3.000,- Ft/fő/4 alkalom 

 Bőröndmúzeum Kaposvár városon belül 1.000,- Ft/gyermek 

    Kaposvár városon kívül 1.000.- Ft/gyermek + útiköltség 

 

Rippl-Rónai Emlékház és Látogatóközpont (Rómahegyi u. 88.) 

Teljes árú jegy       3.000,- Ft 

Kedvezményes (nyugdíjas, diák) jegy    1.500,- Ft 

Családi jegy       6.000,- Ft 

Csoportos jegy (teljes árú)     2.600,- Ft 

Csoportos jegy (kedvezményes)     1.300,- Ft 

Tárlatvezetés           15.000,- Ft 

Fotójegy        2.500,- Ft 

Támogatójegy       2.000,- Ft 

Ingyenes látogatás                      a jogszabályban meghatározottak szerint 
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Múzeumpedagógiai foglalkozások 

 Saját (a Múzeum által tartott)    1.000,- Ft/gyermek 

Múzeumpedagógiai foglalkozás bérlet:   3.000,- Ft/fő/4 alkalom 

 

Szentjakabi Bencés Apátság Romkertje 

 Sétáló jegy teljes árú 1.000,- Ft 

 Sétáló jegy kedvezményes árú 500,- Ft 

 Kaposváriak részére Kaposvár kártyával:                                

ingyenes 

 

Fekete István Látogatóközpont (Deseda) 

Teljes árú jegy       1.500,- Ft 

Kedvezményes (nyugdíjas, diák) jegy          750,- Ft 

Családi jegy       4.000,- Ft 

Csoportos jegy (teljes árú)     1.300,- Ft 

Csoportos jegy (kedvezményes)                 650,- Ft 

Tárlatvezetés           10.000,- Ft 

Múzeumpedagógiai foglalkozások 

 Saját (a Múzeum által tartott)    1.000,- Ft/gyermek 

Múzeumpedagógiai foglalkozás bérlet:   3.000,- Ft/fő/4 alkalom 

Ingyenes látogatás                      a jogszabályban meghatározottak szerint 

 Elektromos kishajó menetdíjai: 

Felnőtt/Teljes árú jegy (30 perces)    1.200,- Ft/fő 

Diák/Nyugdíjas jegy (30 perces)     1.000,- Ft/fő 

Családi jegy (2 felnőtt+2 gyermek) (30 perces)   4.000,- Ft 

Különjárat 1,5 óra (max. 11 fő)              18.000,- Ft 

Különjárat 2,5 óra (max. 11 fő)              30.000,- Ft 

Egyéb hajózási feltételek: 

• 6 éves kor alatti gyermekek részére az utazás ingyenes. 

• 14 éves kor alatti gyermekek csak felnőtt kísérettel utazhatnak. 

• A kirándulóhajó különjáratként bérlése csak a Látogatóközponttal előre 

egyeztetett időpontban lehetséges. 

• Csoportokkal érkező kísérő tanárok számára az utazás ingyenes. 

 

Csónak és kerékpár-kölcsönzési díjak: 

a) csónakkölcsönzés: 1 óra:  1.000 Ft 

     2 óra:  2.000 Ft 

     kaució: 2.000 Ft 
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b) kerékpárkölcsönzés: 3 órára: 1.500 Ft 

     5 órára: 4.000 Ft 

     kaució: 5.000 Ft 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

   dr. Ábrahám Levente igazgató 

Határidő:  2025. január 1. 

 

3. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári 

Sportközpont és Sportiskola üzemeltetésében lévő Jégcsarnok belépődíjait/díjait 2025. január 

1-től az alábbiak szerint állapítja meg:  

Közönségkorcsolya 

Felnőtt      2.000 Ft/fő 

Ifjúsági (diák) belépő     1.500 Ft/fő 

Családi belépő (2 felnőtt+2 gyermek):   5.000 Ft/fő 

minden további belépő (max. + 2 fő)  1.300 Ft/fő 

Csoportos belépő (előre bejelentkezve,  

20 fő felett közönségkorcsolya ideje alatt):  1.000 Ft/fő 

A belépők egy alkalomra érvényesek, a belépőjegyek kizárólag a váltás napján 

használhatók fel, és a kedvezmények össze nem vonhatók.  

Felnőtt 10 alkalmas bérlet   15.000 Ft/fő 

Ifjúsági (diák) 10 alkalmas bérlet        12.000 Ft/fő 

 

Inline időszak 

Felnőtt      1.000 Ft/fő 

Ifjúsági (diák) belépő        800 Ft/fő 

Családi belépő (2 felnőtt+2 gyermek):      3.000 Ft/fő 

minden további belépő (max. + 2 fő)     600 Ft/fő 

Csoportos belépő (előre bejelentkezve,  

20 fő felett):         500 Ft/fő 

A belépők egy alkalomra érvényesek, a belépőjegyek kizárólag a váltás napján 

használhatók fel, és a kedvezmények össze nem vonhatók.  

Felnőtt 10 alkalmas bérlet   7.500 Ft/fő 

Ifjúsági (diák) 10 alkalmas bérlet        6.000 Ft/fő 

 

További szolgáltatások: 

Korcsolya kölcsönzés:   1.500 Ft/alkalom  

Korcsolya élezés:    1.500 Ft/pár 

Kori maci bérlés:    1.500 Ft/alkalom 

Közönségkorcsolya extra (Jégdiszkó) 2.000 Ft/fő 
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Jégidő bruttó díjai: 

Jégidő kedvezményesen esti órákban (20.00 órától)   45.000 Ft/óra 

Inline bruttó díja:       20.000 Ft/óra 

KASI USE jégidő alap bruttó díja:      10.000 Ft/óra 

KASI USE inline alap bruttó díja:                      5.000 Ft/óra 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

   Fekete Ádám igazgató 

Határidő:  2025. január 1. 

 

-----15 Előterjesztés a helyi autóbusz-közlekedés díjainak felülvizsgálatáról ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

dr. Csillag Gábor jegyző a szolgáltató 9,9%-os díjemelésre tesz javaslatot, a pótdíjaknál nem tesz 

javaslatot emelésre. Javasolta, hogy a bevétellel nem fedezett költségek részbeni fedezetére a 

szolgáltató számára nyújtott támogatásról majd a költségvetésben döntsenek.  

 

Szita Károly polgármester a nyudíjasok, illetve a tanulók esetében egy jegy áráért lehet bérletet 

venni. Ez megmarad a következő évben is, ami az utazóközönség 80%-a.  

 

-----Kérdések----- 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő önkormányzati törvény 32.§(2) bekezdés b) pontja alapján 

kérdezte, melyik naptól fogadják a kaposvári buszokon az ország és vármegye bérleteket, ahogy 

Lázár miniszter úr a Főpolgármesterrel már megállapodott és biztosítja a fővárosban, 

Zalaegerszegen, Érden és Esztergomban. Megkérdezte-e, hogy Kaposvár milyen kompenzációra 

számíthatna, hogy megalapozott döntést hozhasson a testület ebben. Kb. 10-15 éve kezdte el 

bedobni a köztudatba, hogy elektronikus jegy lesz, ha új buszok lesznek. Ha jár az országban, akkor 

egyszerűen a fiatalok egy kódleolvasóval vesznek jegyet az okostelefonjukkal és nem irreálisan 

magas árú jegyet vesznek, ami 580,-Ft lesz most a buszon. Említette korábban is, hogy a MÁV-

nak van automatája a pályaudvaron. Sajnos látható helyen nincs információ arról, hogy jegyet lehet 

vásárolni 24 órában, minden nap. Haladtak előre, de a matricázás még nem készült el.  

 

Erdélyi Ákos tanácsnok kérdezte, hogy tervez-e a város az egyetemistáknak kedvezményes 

buszbérletet biztosítani, ezzel segítve a városba történő bejárást? 

  

Szita Károly polgármester a Kaposváron tanuló egyetemistáknak jár kedvezmény.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő amikor arról beszélnek, hogy kedvezményeket állapítanak 

egy bizonyos körnek, szavazatokat növelve, akkor azt is tegyék hozzá, hogy mennyi támogatást 

nyújt a város az adott cégnek. Mindenki kifizeti azt a kedvezményt az adott támogatással. Említette 

mennyi emelés történt az elmúlt években. Polgármester úr jól mondta, hogy a parkolási gondok 
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megoldhatóak tömegközlekedéssel. Megígérte, hogy 2024. szeptemberében visszakapják a 

kaposváriak a régi járatszámokat. Nem teljesítette. A járatszámok közel felével csökkentek. Az 

üzemanyagváltás dupla annyiba kerül, ezért fele annyi busz jár. Ez egyszerű matematika. 2025-

ben 10,5%-kal emelkedik buszon vásárolt jegy, az elővételbe váltott jegy 11,1%-kal emelkedik, az 

egyvonalas havi bérlet 10,5%-kal emelkedik. Mi indokolja az inflációnál jóval magasabb 

jegyáremeléseket azokon a díjtételeken, amelyet a legtöbben használnak Kaposváron?  

 

dr. Pintér Rómeó alpolgármester egyetért Nadrai képviselő úrral abban, hogy a kedvezmények 

senkinek nincsenek ingyen, hiszen a költséghányadát a kaposvári emberek fizetik meg annak, hogy 

az idősek és a fiatalok kedvezményesen utazhassanak. Ha elfogadnák a vármegye bérleteket, akkor 

a kaposváriaknak kellene megfizetni annak az árát is, amikor a nem kaposváriak utaznak 

kedvezménnyel. Azt javasolta a testületnek, hogy azt helyezze a döntéshozatal fókuszába, hogy a 

kaposváriak legyenek privilégizált helyzetben a kaposvári közösségi közösségben.  

 

Pintér Attila képviselő az előző közgyűlési ciklusban beszéltek arról, hogy lehetővé tegyék a 

kedvezményezettek körének kibővítését a teljes tanulói korosztályra és az egyetemista 

korosztályra. Akkor azt a választ kapták, hogy a város egyelőre nem tudja finanszírozni. Ez 

összefügg a város gazdasági ereje, teljesítőképessége és kedvezményezettek köre között. Vannak 

olyan települések, amelyek bővebb, vannak olyanok, akik szűkebb körnek adnak kedvezményeket. 

Ő kezdeményezte, hogy bővítsék ki a kedvezményezettek körét. A város vezetése és az egyetem 

vezetése között összhang van, hogy az egyetemisták könnyebben tudjanak közlekedni a város és 

az iskola között.  

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő elmondta, hogy az a négy település, aki már ezeket a 

bérleteket elfogadja és megfelelő kompenzációt kap, szintén figyelembe veszi az idősek és fiatalok 

utazását. Nyújtott be módosító indítványt, akkor, amikor ezeket a kedvezményeket megállapította. 

A 18 éves korig általános kedvezményt, illetve a 60 év felettieknek a kedvezményét nem 

támogatták. Ezt Polgármester úr bejelentette a Hajnóczy könyvtárnál tartott fórumon. A 65 év 

felettiek állami kedvezményt kapnak, ez lehetőséget biztosítana arra, hogy a tárcával történő 

megbeszélés kapcsán megoldják.  

 

Szita Károly polgármester amikor egy képviselőtestületi ülésnek nekiáll valaki, akkor azzal az 

optimizmussal áll neki, hogy értelmes kérdésekkel találkozik. De akkor, amikor az egyik oldalról 

azt kifogásolja a képviselő, hogy a képviselők ingyen utazhatnak, meg parkolhatnak, a másik 

oldalon pedig - 35 éves városvezetői múltjával még soha nem fordult elő ilyen - hogy beperlik saját 

városukat a Pécsi Ítélőtáblánál azért, hogy legyen magasabb a tiszteletdíj. Ezt nagyon nehezen lehet 

összerakni. A 315,-Ft bérletekkel kapcsolatban segíteni akartak a 14 év alattiaknak és a 60 év 

felettieknek. Nőtt a vásárolt bérleteknek a száma. Ez az év végéig el fog vezetni odáig, hogy az 

állami támogatások is nőnek, így lehet, hogy ezt a struktúra nullára fog futni. Ezért nem nulla forint 

lett az ár. A város nem csupán a vasúti megállóval, amivel hét perc alatt be lehet jutni a városba 

szeretné segíteni az egyetemistákat, hanem kérte a vezetőket, hogy csináljanak egy felmérést, hogy 

hogyan járjanak a buszok. Várja, hogy ezt megkapja, és próbajáratot indíthassanak. Van 

kedvezmény a vidékieknek is és a kaposváriaknak is. Kaposvár Kártyát kell váltani és akkor 

kedvezményesen tudnak közlekedni. Az egymilliárd forintos katyvaszba, amibe a 

tömegközlekedés kerül, benne van a Kaposvár Kártya kedvezménye is.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 6382   Száma: 24.11.28/15/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 11:18  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 77.77 77.77 

Nem 1 5.56 5.56 

Tartózkodik 3 16.67 16.67 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

137/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a helyi autóbusz-

közlekedés díjainak felülvizsgálatáról szóló előterjesztést és úgy határozott, hogy a Kaposvár 

Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Kaposvári Közlekedési Zrt. között 2012. július 4-én a 

helyi autóbuszos személyszállítási közszolgáltatás ellátására létrejött, 2013. január 1. napjától 

hatályos közszolgáltatási szerződésnek a helyi autóbusz közlekedés 2025. január 1-től hatályos 

díjaira vonatkozó 15. számú módosítását jóváhagyja és felhatalmazza a Polgármestert a 

szerződésmódosítás aláírására. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2024. december 20. 

 

 

 

 

-----16 Előterjesztés térítésmentesen önkormányzati tulajdonba/vagyonkezelésbe került 

ingatlanok kapcsán beszámolási kötelezettség teljesítéséről ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
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Szavazás eredménye 

 

#: 6383   Száma: 24.11.28/16/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 11:19  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

138/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése a Magyar Állam, a Kaposvári 

Egyetem és Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata között 2010. április 15. napján létrejött, 

állami vagyonba tartozó ingatlanok ingyenes önkormányzati tulajdonba adásáról szóló szerződés 

tárgyában akként nyilatkozik, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata a kaposvári 

0324/18, 0324/19, 0324/20, 0324/27 és 0324/28 hrsz-ú ingatlanokat közfeladat ellátása céljára, 

hulladékkezelő-lerakó központ megvalósításához hasznosítja. 

A Közgyűlés a jelen előterjesztés 1. számú mellékletét képező szakmai beszámolót jóváhagyja. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő: 2024. december 31. 

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése a Magyar Állam és Kaposvár Megyei 

Jogú Város Önkormányzata között 2013. március 14. napján a kaposvári 0306/3 hrsz-ú, „kivett 

közforgalom elől elzárt magánút” megnevezésű ingatlan térítésmentes önkormányzati tulajdonba 

adása tárgyában létrejött megállapodásra hivatkozással, beszámolási kötelezettségének eleget téve, 

nyilatkozik, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata az ingatlant a szerződésben 

meghatározott közfeladat ellátására, út, illetve közterület funkcióra hasznosítja. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 Vigh Attila ügyvezető 

Határidő: 2024. december 31. 
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3. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése a Magyar Állam és Kaposvár Megyei 

Jogú Város Önkormányzata között 2014. október 30. napján a kaposvári 923 hrsz-ú, „kivett 

általános iskola” megnevezésű ingatlan térítésmentes önkormányzati tulajdonba adása tárgyában 

létrejött megállapodásra hivatkozással, beszámolási kötelezettségének eleget téve, nyilatkozik, 

hogy Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata az ingatlant a szerződésben meghatározott 

közfeladat ellátására, az egyházi fenntartású,  Lorántffy Zsuzsanna Református Óvoda, Általános 

Iskola, Gimnázium és Kollégium elhelyezése céljára hasznosítja. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő: 2024. december 31. 

 

4. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése a Gyógyszerészeti Egészségügyi 

Minőség- és Szervezetfejlesztési Intézet (jogutódja: Állami Egészségügyi Ellátó Központ) és 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata között 2014. szeptember 09. napján a kaposvári 

02219/1, 02221,  02224/1, 02224/3, 02236, 02242/1, 02244/2, 02246, 02249, 02251, 02264/7 és 

a 21314 hrsz-ú, állami tulajdonú ingatlanokra létrejött vagyonkezelési szerződés vonatkozásában 

nyilatkozik, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata az ingatlanokat – a vagyonkezelői 

jog fennállásának időtartamában - „helyi közfoglalkoztatás” közfeladatra hasznosította. 

A Közgyűlés a jelen előterjesztés 2. számú mellékletét képező szakmai beszámolót jóváhagyja. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő: 2024. december 31. 

 

5. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése a Magyar Állam és Kaposvár Megyei 

Jogú Város Önkormányzata között 2022. március 17. napján a kaposvári 0443/2 hrsz-ú, „kivett 

táborhely” megnevezésű ingatlan térítésmentes önkormányzati tulajdonba adása tárgyában létrejött 

megállapodásra hivatkozással, beszámolási kötelezettségének eleget téve, nyilatkozik, hogy 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata az ingatlant a szerződésben meghatározott 

közfeladatok ellátására hasznosítja. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő: 2024. december 31. 

 

6. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése a Magyar Közút Nonprofit Zrt. és 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata között 2020. szeptember 2. napján a Kaposvár, 0386 

hrsz-ú, „kivett helyi közút” megnevezésű, valamint a Kaposvár, 0387 hrsz-ú, „kivett helyi közút” 

megnevezésű, ingatlanok térítésmentes önkormányzati tulajdonba adása tárgyában létrejött 

megállapodásra hivatkozással, beszámolási kötelezettségének eleget téve, nyilatkozik, hogy 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata az ingatlanokat a megállapodásban meghatározott 

közfeladat ellátására, közúti közlekedés céljára hasznosítja. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  Balogh Beáta igazgató  

Határidő:  2025. február 29. (Magyar Közút Nonprofit Zrt. tájékoztatása)  
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7. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése a Magyar Állam és Kaposvár Megyei 

Jogú Város Önkormányzata között 2023. december 06. napján a kaposvári 836 hrsz-ú, „kivett 

szálláshely” megnevezésű ingatlan térítésmentes önkormányzati tulajdonba adása tárgyában 

létrejött megállapodásra hivatkozással, beszámolási kötelezettségének eleget téve, nyilatkozik, 

hogy Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata az ingatlanon az állagvédelem érdekében 

szükséges karbantartási munkálatokat a birtokbavételt követően elvégezte, és a 2023. december 06. 

napján létrejött megállapodásban meghatározott célnak megfelelő hasznosítás érdekében több 

tárgyalást is lefolytatott, de jelenleg az ingatlan még nem hasznosított. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő: 2024. december 31. 

 

 

 

-----17 Előterjesztés önkormányzati vagyont érintő jogügyletekről ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások----- 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő a 14.) pontnál van egy meghatározás, ami kiegészítésként 

érkezett. Javasolta, hogy a visszavásárlási jogot kössék ki a megvalósulásra. A Kontrássy u. 6-nál 

többször rákérdezett már, hogy mikor kezdődik el a beruházás. Mikor történik meg a 

visszavásárlási joggal való élés? A Corsohoz vezető fahíd elbontása mikor várható?  

 

Szita Károly polgármester egy majdnem használaton kívüli iparterületnél mi értelme van a 

visszavásárlási jognak? Örülnek, hogy megvásárolják a területet. Nem ugyanaz a kategória, mint 

egy belvárosi patinás háznál.  

 

Borhi Zsombor alpolgármester a Kontrássy u. 6. sz. alatti ingatlannal kapcsolatban elmondta, 

hogy egyeztetnie kell a tulajdonossal. Az ígéret az volt, hogy novemberben megkezdi a belső 

munkálatokat. Utánajár és választ küldenek részére.  

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő sokszor elhangzottak már időpontok. Nem az a kérdés, hogy 

frekventált területen van egy terület vagy sem, hanem feltételt tűzött ki az értékesítésben. Egy 

területfejlesztési tervet tűzött ki az értékesítésbe. Ha egy ilyen tervet követelt meg a vevőtől, erre 

egyetlen garancia van az, hogy visszavásárlást kötnek ki.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 6384   Száma: 24.11.28/17/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 11:23  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

 

139/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy a KOMETA 99 

Zrt. által a kaposvári 3331/1, 3330/1, 3328/1 és 3329 hrsz-ú ingatlanok megvásárlására benyújtott 

pályázata érvényes, a pályázati eljárás eredményes. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 

értékesíti a Társaság részére az önkormányzati kaposvári 3331/1, 3330/1, 3328/1 és 3329 hrsz-ú 

ingatlanokat a pályázati kiírásban, valamint a 107/2024. (IX.19.) önkormányzati határozatban 

szereplő feltételekkel és a Társaság tulajdonát képező kaposvári 0325/7 hrsz-ú ingatlan nettó 33 

millió forint értékben, csereingatlanként történő beszámítását jóváhagyja. 

A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert az adásvételi szerződés megkötéséhez szükséges 

eljárások, egyeztetések lefolytatására és cserével vegyes adásvételi szerződés megkötésére. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2025. március 31. 

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy a nemzeti 

vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. törvény 13. §-ában foglaltak, valamint az állami vagyonról 

szóló 2007. évi CVI. törvény 36. § (2) bekezdésének c) pontja alapján a Magyar Nemzeti 

Vagyonkezelő Zrt-nél kezdeményezi és kérelmezi a Magyar Állam tulajdonában lévő, Kaposvár 

13586/7 hrsz-ú, „kivett saját használatú út” megnevezésű, valamint a Kaposvár 13597 hrsz-ú, 

„kivett saját használatú út” megnevezésű ingatlanok 1/1 tulajdoni hányadának ingyenes 

önkormányzati tulajdonba adását. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2025. december 31. 
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3. A kaposvári 13586/7 hrsz-ú és 13597 hrsz-ú ingatlanokat az Önkormányzat a Magyarország 

helyi önkormányzatairól szóló 2011. CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 2. pontjában 

meghatározott „településüzemeltetés” helyi közfeladat céljára történő hasznosításra kívánja 

tulajdonba venni közút, járda és közterület fenntartása céljából. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2025. december 31. 

 

4. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata vállalja a kaposvári 13586/7 hrsz-ú és 13597 hrsz-

ú ingatlanok tulajdonba adása érdekében felmerülő költségek megtérítését.  

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2025. december 31. 

 

5. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert, hogy 

a kaposvári 13586/7 hrsz-ú és 13597 hrsz-ú ingatlanok ingyenes önkormányzati tulajdonba 

adásával kapcsolatos eljárás során az MNV Zrt. felé teljes jogkörben eljárjon, valamennyi 

nyilatkozatot megtegye, az ingyenes önkormányzati tulajdonba adására vonatkozó megállapodást 

aláírja. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2025. december 31. 

 

6. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy jóváhagyja a 

Kaposvár, Baross G. u. 19/c. szám alatti társasházzal kapcsolatos telekhatárrendezés ügyletet a a 

kaposvári 469/1 hrsz-ú ingatlan ~190 m2 nagyságú részterületét és a kaposvári 469/2 hrsz-ú 

ingatlan ~ 64 m2 nagyságú területrészét illetően akként, hogy a kaposvári 469/1 hrsz-ú ingatlan 

földterületének fajlagos értékeként nettó 3.400,-Ft/m2 (melynek értékesítését általános forgalmi 

adó terheli), míg hogy a kaposvári 469/2 hrsz-ú ingatlan földterületének fajlagos értékeként nettó 

12.900,-Ft/m2 számolható el. 

 

A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármester a szükséges eljárások (telekalakítás, átminősítés) 

lefolytatásához a jognyilatkozatok megtételére, valamint a tulajdonjogrendezéshez szükséges 

megállapodás aláírására azzal, hogy az eljárási költségek az Önkormányzatot terhelik. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2025. december 31. 
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7. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár 

Megyei Jogú Város Önkormányzata nem gyakorolja a visszavásárlási jogát a Privát Húsfeldolgozó 

Kft részére értékesített Kaposvár, 3536/3 hrsz-ú, „kivett tanműhely, udvar” megnevezésű, 1996 

m2 méretű, természetben Kaposvár, Kenyérgyár u. 2. szám alatti ingatlannal kapcsolatban. 

 

A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert az ingatlanra bejegyzett visszavásárlási jog, valamint 

elidegenítési és terhelési tilalom bejegyzés törlésével kapcsolatos nyilatkozat aláírására.  

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2025. január 31. (nyilatkozat aláírása) 

 

8. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár 

Megyei Jogú Város Önkormányzata értékesíti a Kaposvár, Tallián Gy. u. 122. szám alatti ingatlant 

minimum 34.000.000,-Ft vételárért nyilvános pályázati eljárás keretében. Az ingatlan értékesítését 

általános forgalmi adó nem terheli.  

 

A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármester az értékesítési eljárás lefolytatására, érvényes pályázat 

és eredményes pályázati eljárás esetén az adásvételi szerződés tartalmának egyeztetésére, a 

szerződés aláírására. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2024. december 31. (pályázati kiírás közzététele) 

 

9. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár 

Megyei Jogú Város Önkormányzata a 67-es számú főút Kaposfüred városrészt elkerülő 

szakaszának létesítésére tekintettel újonnan kialakításra kerülő - a NIF Zrt. által készíttetett 

lehatárolási tervnek megfelelő, jelen előterjesztés 5. mellékletét képező változási vázrajz szerinti - 

egyes ingatlanok önkormányzati tulajdonba vételét támogatja, elfogadja. 

 

A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármester a tulajdonba vételhez szükséges eljárások 

lefolytatására, a megállapodások tartalmának egyeztetésére, a szerződések aláírására. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2025. december 31.  

 

10. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár 

Megyei Jogú Város Önkormányzata értékesíti a kaposvári 4361/5 hrsz-ú, „kivett lőtér” 
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megnevezésű ingatlant minimum 117.000.000,-Ft vételárért nyilvános pályázati eljárás keretében. 

Az ingatlan értékesítését általános forgalmi adó nem terheli.  

 

A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármester az értékesítési eljárás lefolytatására, érvényes pályázat 

és eredményes pályázati eljárás esetén az adásvételi szerződés tartalmának egyeztetésére, a 

szerződés aláírására. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2024. december 31. (pályázati kiírás közzététele) 

 

11. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése hozzájárul ahhoz, hogy Kaposvár 

Megyei Jogú Város Önkormányzata tulajdonát képező 

kaposvári 99/A/1 hrsz-ú, természetben Kaposvár, Kossuth tér 5. szám alatti „üzlethelyiség”,  

kaposvári 407/A/1 hrsz-ú, természetben Kaposvár, Dózsa Gy. u. 1. szám alatti „üzlethelyiség”,  

kaposvári 582/1/A/2; 582/1/A/3; 582/1/A/4 hrsz-ú, természetben Kaposvár, Szántó u. 5. 

(utcafronti) szám alatti „iroda”,  

kaposvári 582/4 hrsz-ú, természetben Kaposvár, Szántó u. 5. (udvari épületszárny) szám alatti 

„irodaház” 

kaposvári 232/1/A/7 hrsz-ú, természetben Kaposvár, Kontrássy u. 2/A 1. emelet alatti „egyéb 

helyiség” 

kaposvári 867/7/A/5 hrsz-ú , természetben Kaposvár, Zárda u. 12. földszint ajtó 5. alatti „egyéb 

helyiség” 

kaposvári 4330/15/A/14 hrsz-ú, természetben Kaposvár, Nemzetőr sor 9. földszint ajtó 1. „iroda” 

megnevezésű ingatlanokat 

az OTP Bank Nyrt. a Kapos Holding Zrt. részére 2025. évre engedélyezésre kerülő folyószámla 

hitelkeret és járulékai biztosítékául 500.000.000,-Ft erejéig a folyószámla hitelszerződés 

fennállásának időtartamáig egyetemleges ingatlan jelzáloggal terhelje.  

 

A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, hogy a folyószámla hitelkeret szerződéshez 

kapcsolódó jelzálogszerződést a jelenleg hatályos szerződés szerinti feltételekkel aláírja. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2024. december 31. 

 

12. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése hozzájárul ahhoz, hogy Kaposvár 

Megyei Jogú Város Önkormányzata tulajdonát képező, az alábbiakban felsorolt ingatlanait az OTP 

Bank Nyrt. a Kapos Holding Zrt. részére 2025. évre engedélyezésre kerülő folyószámla hitelkeret 

és járulékai biztosítékául 500.000.000,-Ft erejéig a folyószámla hitelszerződés fennállásának 

időtartamáig egyetemleges ingatlan jelzáloggal terhelje.  

 

A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, hogy a folyószámla hitelkeret szerződéshez 

kapcsolódó jelzálogszerződést a jelenleg hatályos szerződés szerinti feltételekkel aláírja. 
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Nem lakás célú helyiségek: 

cím hrsz méret (m2) 

Fő u. 23. 349/A/2 76 

Fő u. 23. 349/A/4 56 

Fő u. 7. 322/1/B/9 84 

Fő u. 7. 322/1/B/11 106 

Fő u. 7. 322/1/B/7 190 

Zárda u. 1. 306/A/2 63 

Berzsenyi u. 2/A. 283/A/2 145 

Bethlen tér 3. 883/A/1 251 

Bartók B. u. 6. 8996/2/A/3 105 

Bartók B. u. 6. 8996/2/A/4 162 

Bartók B. u. 6. 8996/2/A/5 30 

Frankel Leo u. 1. 6054/2/A/1 187 

Frankel Leo u. 1.  6054/2/A/2 62 

Frankel Leo u. 1.  6054/2/A/4 261 

Noszlopy G. u. 12.  93/A/1 295 

Noszlopy G. u. 12.  93/A/2 88 

Noszlopy G. u. 12.  93/A/3 209 

 

Ingatlan (telek+épület): 

 

cím hrsz méret (m2) 

Gilice utca 31. 9020 1811 

Gilice utca 31. 9021 1172 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2024. december 31. 

 

13. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár 

Megyei Jogú Város Önkormányzata a kaposvári 6737 hrsz-ú ingatlanra 2022. február 14. napján, 

a KAPOS-RAKLAP Kft.-vel létrejött bérleti jogviszonyt egyoldalúan felmondja. Az ingatlan 

birtokbaadási határideje: 2025. február 15. napja. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2024. november 30. 

 

14. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár 

Megyei Jogú Város Önkormányzata értékesíti a kaposvári 6737 hrsz-ú, „kivett lakóház, udvar, 

gazdasági épület” megnevezésű ingatlan nyilvános pályázati eljárás keretében az alábbi 

feltételekkel: 
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- az ingatlan minimum vételára: 36.400.000,-Ft, melyet áfa fizetési kötelezettség nem terhel; 

- az adásvételnek nem képezi tárgyát a DRV Zrt. tulajdonában álló lakóingatlan és kazánház; 

- az ingatlan telephelyfejlesztés/telephelylétesítés céljára vásárolható meg, és a vevő köteles 

a pályázatában bemutatni az ingatlan 1-5 éves telephelyfejlesztési tervét, költségvetését;  

- a vevő vételárat egyösszegben köteles megfizetni az adásvételi szerződés aláírásakor; 

- a Magyar Államot elővásárlási jog illeti meg; 

- több érvényes pályázat esetén licittárgyalás kitűzésére kerül sor. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2024. december 31. (pályázati kiírás közzététele) 

 

 

-----18 Előterjesztés a 2025/2026-os nevelési évre vonatkozó óvodai beiratkozás 

időpontjának meghatározásáról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6385   Száma: 24.11.28/18/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 11:24  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 18 100.00 100.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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140/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy az 

Önkormányzat által fenntartott valamennyi óvodában 2025. április 23-án 8-17 óráig, és 2025. 

április 24-én 8-17 óráig írathatja be személyesen a szülők egyike a gyermekét. A Közgyűlés 

felkéri a jegyzőt a beiratkozásról szóló fenntartói közlemény közzétételére. 
 

          Felelős:           Dr. Csillag Gábor  jegyző 

          Közreműködik:     Szőllősiné Gyüre Gabriella köznevelési referens 

                           Valamennyi óvodavezető 

        Határidő:            2025. március 23. (közlemény közzétételére) 

 

 

-----19 Előterjesztés a kaposvári általános iskolák felvételi körzethatárainak kijelöléséhez 

tett javaslatról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6386   Száma: 24.11.28/19/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 11:24  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 18 100.00 100.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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141/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a kaposvári általános 

iskolák felvételi körzethatárainak kijelöléséhez tett javaslatról szóló előterjesztést és úgy 

határozott, hogy a megállapított általános iskolai felvételi körzethatárokra a 2025/2026-os 

tanévre vonatkozóan nem kíván módosító javaslatot tenni.  
 

      Felelős:  Szita Károly   polgármester 

Közreműködik:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Határidő:      2024.  november 28. (közlésre) 

 

 

 

-----20 Előterjesztés a Kaposvár-Sántos Szociális Intézményfenntartó Társulás társulási 

megállapodásának módosításáról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6387   Száma: 24.11.28/20/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 11:24  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 18 100.00 100.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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142/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Kaposvár-Sántos Szociális 

Intézményfenntartó Társulás társulási megállapodásának módosítását az előterjesztéshez csatolt 

mellékletben foglaltak szerint jóváhagyja, és felhatalmazza a polgármestert a társulási 

megállapodás módosításának aláírására. 

 
Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Nagyné Horváth Mónika népjóléti referens 

Határidő:  2024. december 31. 

 

-----21 Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata és Kaposvár Megyei 

Jogú Város nemzetiségi önkormányzatai között kötött megállapodások felülvizsgálatáról ---

-- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6388   Száma: 24.11.28/21/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 11:25  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 18 100.00 100.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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143/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a települési nemzetiségi 

önkormányzatokkal kötött megállapodások felülvizsgálatáról szóló előterjesztést és a következő 

határozatot hozta: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy jóváhagyja a 

jelen előterjesztés 1. számú mellékletét képező, Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 

és Kaposvár Megyei Jogú Város Horvát Nemzetiségi Önkormányzatának egységes szerkezetbe 

foglalt megállapodását és felhatalmazza a Polgármestert a megállapodás aláírására.  

 

Felelős:   Szita Károly polgármester  

Közreműködik:  dr. Csillag Gábor jegyző  

Határidő:   2024. december 6. 

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy jóváhagyja a 

jelen előterjesztés 2. számú mellékletét képező, Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 

és Kaposvár Megyei Jogú Város Lengyel Nemzetiségi Önkormányzatának egységes 

szerkezetbe foglalt megállapodását és felhatalmazza a Polgármestert a megállapodás aláírására.  

 

Felelős:   Szita Károly polgármester  

Közreműködik:  dr. Csillag Gábor jegyző  

Határidő:   2024. december 6. 

 

3. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy jóváhagyja a 

jelen előterjesztés 3. számú mellékletét képező, Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 

és Kaposvár Megyei Jogú Város Német Nemzetiségi Önkormányzatának egységes szerkezetbe 

foglalt megállapodását és felhatalmazza a Polgármestert a megállapodás aláírására.  

 

Felelős:   Szita Károly polgármester  

Közreműködik:  dr. Csillag Gábor jegyző  

Határidő:   2024. december 6. 

 

4. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy jóváhagyja a 

jelen előterjesztés 4. számú mellékletét képező, Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 

és Kaposvár Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának egységes szerkezetbe 

foglalt megállapodását és felhatalmazza a Polgármestert a megállapodás aláírására.  

 

Felelős:   Szita Károly polgármester  

Közreműködik:  dr. Csillag Gábor jegyző  

Határidő:   2024. december 6. 

 

5. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy jóváhagyja a 

jelen előterjesztés 5. számú mellékletét képező, Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 

és Kaposvár Megyei Jogú Város Ukrán Nemzetiségi Önkormányzatának megállapodását és 

felhatalmazza a Polgármestert a megállapodás aláírására.  
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Felelős:   Szita Károly polgármester  

Közreműködik:  dr. Csillag Gábor jegyző  

Határidő:   2024. december 6. 

 

 

 

-----22 Előterjesztés az önkormányzati vagyongazdálkodásról szóló 59/2012. (X. 3.) 

önkormányzati rendelet módosításáról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6389   Száma: 24.11.28/22/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 11:25  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 18 100.00 100.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

-----23 Előterjesztés a Polgármesteri Hivatal szervezeti és működési szabályzatának 

módosításáról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
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-----Kérdések----- 

 

Pintér Attila képviselő kérdése volt, hogy mi indokolja a Polgármesteri Iroda négy fővel történő 

bővítését?  

 

dr. Pintér Rómeó alpolgármester elmondta, hogy a Polgármesteri Iroda eddig is igazgatóságként 

üzemelt. Polgármester úr a programjában önálló munkaszervezetet kívánt alakítani az Egészséges 

Kaposvár program megvalósítására. Azért, hogy ne az irodán hozzanak létre egy új irodát, ezért 

megadták az igazgatóság nevet. Két fő a két irodavezetőnek az álláshelye, kettő fő pedig az 

Egészséges Kaposvár program végrehajtásáért felelős szervezetrendszerbe jön létre. Így jön össze 

a négy fő.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő látott egy létszám átcsoportosítást egyik irodáról a másikra. 

Ez egy gyermekvállalást követően visszatért kolleganő. Nincs lehetőség, hogy a továbbiakban is 

vezetőként dolgozzon?  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6390   Száma: 24.11.28/23/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 11:28  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

144/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése Kaposvár Megyei Jogú Város 

Polgármesteri Hivatala Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítását az előterjesztés 

melléklete szerint 2024. december 1. napjával jóváhagyja. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

Határidő:  2024. december 1. 
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-----24 Előterjesztés a Közgyűlés 2025. évi munkatervéről----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések----- 

 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő mi az indoka, hogy a még el nem fogadott központi 

költségvetés száma ismeretében elkezdődik az egyeztetés és egy hónappal korábban tárgyalja a 

testület a költségvetést? Megalapozott költségvetésre van szükséges a intézményeknek és 

vállalatoknak, nem biztos, hogy jó, ha kéthavonta más számokat látnak. Nem tartja-e célszerűnek, 

ha ugyanúgy, mint tavaly februárban tárgyalnák a költségvetést?  

 

Pintér Attila képviselő bizottsági ülésen is többekben felvetődött a kérdés, hogy a 

közmeghallgatást célszerű lenne a közgyűlést megelőzően megtartani. Lehetne-e, hogy a 

közmeghallgatás a közgyűlés előtt egy héttel korábban legyen? 

 

Szita Károly polgármester nem szeretne Főpolgármester úr babérjaira törni, aki már decemberben 

elfogadja következő évi költségvetést. Ismerik a számokat, elkezdik időben az egyeztetéseket, 

semmi nem indokolja, hogy később fogadják el a költségvetést. Sokkal többet kell dolgozni a 

kollégáknak. Lesznek, akik a két ünnep között pihenni mennek kötelező szabadsággal, de akik a 

költségvetéssel foglalkoznak, azok nem, ő sem. Hozzászólásban indokolja meg, miért legyen a 

közmeghallgatás egy héttel korábban!  

 

 

-----Hozzászólások----- 

 

 

Pintér Attila képviselő azért, mert ott elhangoznának olyan gondolatok javaslatok, amit már a 

következő közgyűlésen figyelembe tudnak venni. Előtte héten bizottsági ülések vannak, és 

ugyanúgy itt vannak a Városházán többen. Ha a közgyűlés előtt lenne, akkor az ott megjelenőket 

is megtisztelik azzal, hogy a felvetéseiket már a közgyűlésen tudják képviselni.  

 

Szita Károly polgármester az igazi közmeghallgatások azok, amikor a polgármester kiáll az 

utcasarokra és jönnek a lakók. Nem tartja módosítandónak a munkatervet, de köszönte a javaslatot.  

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő a közmeghallgatásra is reflektált. Már nyújtott be módosító 

javaslatot, hogy ne június 26-án a nyár majdnem közepén, hanem a korábbi gyakorlatnak 

megfelelően, a költségvetést megelőzően tartsanak közmeghallgatást. A két módosító indítványa 

közül az egyik egy emlékhely kialakítása, ahol a koronavírus járványban elhunytakra egy botlatókő 

elhelyezésével a Színház parkban tudnak emlékezni. A novemberi közgyűlésre a kaposvári fiatalok 

helyzetére tett javaslatot. Korábban három évente Osváth alpolgármester úr készített anyagot arról, 

hogy a fiatalok milyen problémákkal küzdenek, az elvándorlásról, és hogy hogyan válhatnak a 
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közösség teljes jogú tagjává. Az elutasítás indokaként azt mondták, hogy ülésekre lebontva előre 

tervezhető napirendeket terveztek be. Ez az indok elutasításnak nem valós. Kérte, hogy 

szavaztasson a két módosító indítványról.  

 

Szita Károly polgármester változatlan formában kérte, hogy szavazzanak a képviselők a 2025. 

évi munkatervről. Bármelyik képviselőnek lehetősége van benyújtani előterjesztést bármelyik 

ülésre. 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6391   Száma: 24.11.28/24/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 11:36  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 94.44 94.44 

Nem 1 5.56 5.56 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

145/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlésének 2025. évi munkatervét az 

előterjesztés mellékletének megfelelően elfogadja. 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Határidő:   folyamatos 

 

 

-----25 Előterjesztés a lejárt határidejű közgyűlési határozatokról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések----- 
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Dr. Nadrai Norbert József képviselő az 56/2024-es határozat alapján két civil szervezetnek adott 

működési támogatást. Határidő módosítást kértek, mivel adatokat nem adtak meg a támogatási 

szerződésre. Milyen adatokat nem adott meg fél év alatt a civil szervezet? A 116/2024-es határozat 

a Virágos Kaposvárról szól. Két nap határidő módosítást kértek, aminek semmi értelme, erről ne 

szavazzanak.  

 

dr. Csillag Gábor jegyző válaszában elmondta, hogy a két szervezet még nem számolt el, és azért 

nem kapta meg a támogatást. Amint teljesítik kötelezettségüket, megkapják a támogatást. Ha két 

nappal lejárt a határidő, akkor is kell módosítást kérni. Egyébként ezen a héten megtörtént az 

átadás. 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6392   Száma: 24.11.28/25/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 11:39  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

146/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a lejárt határidejű 

közgyűlési határozatokról szóló előterjesztést, és a következő határozatokat hozta: 

 

1) Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy az 56/2024. 

(IV. 18.) önkormányzati határozat határidejét 2025. február 28-ra módosítja. 

 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2025. február 28. 

 

2) Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy a 116/2024. 

(IX. 19.) önkormányzati határozat határidejét 2024. november 30-ra módosítja. 
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 Felelős:  Dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik:  Vigh Attila ügyvezető 

Határidő:  2024. november 30. 

 

 

 

 

-----26 Előterjesztés testületekbe delegálásról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések----- 

 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő miért nem vonta vissza az előterjesztését, hiszen az előző 

előterjesztés öt főről szólt, most pedig az egész delegálási struktúrát behozta úgy, hogy előző nap 

este cserélték le az előterjesztést. 

 

dr. Csillag Gábor jegyző válaszában elmondta, hogy polgármester úr csak módosította az 

előterjesztést. Ezt az előterjesztést a bizottságok nem tárgyalták, amíg a közgyűlés elé nem kerül 

az előterjesztés, az előterjesztő módosíthatja. Az érintettek hozzájárultak a nyilvános ülésen való 

tárgyaláshoz. 

 

Szita Károly polgármester azért van most egybe az egész, hogy decemberben ne kelljen 

rendkívüli közgyűlést tartani, mivel december 31-vel lejárnak a mandátumok.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő nem tért ki a előterjesztés arra, hogy a amennyiben 

képviselőként kerül valaki felügyelőbizottságba, akkor a mandátuma idejére van csak mandátuma. 

A képviselőknek október 1-vel megszűnt a mandátuma, nem kaptak rá jelzést. Nem tartalmaz erre 

vonatkozó információt az előterjesztés. Ha a honlapon levő előterjesztést akarja valaki módosítani 

azt csak úgy tudja megtenni, ha visszavonja az előterjesztést és újat készít. Azt mondta, hogy van 

joga a képviselőknek előterjesztést készíteni, a szentévvel kapcsolatos mostani előterjesztését ki 

sem rakták a honlapra.  

 

dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy az első kérdésére a válasz, a határozati javaslat 9.) 

pontjában olvasható. A képviselő előterjesztése a Jogi Bizottság anyagai között a honlapon jelenleg 

is elérhető.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 6393   Száma: 24.11.28/26/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 11:55  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 88.24 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 2 11.76 11.11 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

147/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a testületekbe 

delegálásról szóló előterjesztést és az alábbi határozatot hozta: 

 

1. A Közgyűlés a gazdasági társaságok tisztségviselőinek az alábbi személyeket delegálja: 

 

A.) Kapos Holding Közszolgáltató Zrt. – 2025. január 1-től 2025. december 31-ig: 

1. Gombos Attila elnök 

2. Balogh Beáta 

3. Szabó Krisztián 

 

B.) Kaposvári Fejlesztési Központ Közhasznú Nonprofit Kft. – 2025. január 1-től 2029. 

december 31-ig: 

1. Dombi Péter ügyvezető 

 

C.) Kaposvári Energiaközösség Nonprofit Kft. – 2025. január 1-től 2029. december 31-ig: 

1. Vonyó János 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató   

Határidő:  2024. november 30. 
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2. A Közgyűlés a gazdasági társaságok felügyelő bizottságaiba az alábbi személyeket 

delegálja: 

 

A.) Kapos Holding Közszolgáltató Zrt. – 2025. január 1-től 2025. december 31-ig: 

1. Battyányi Norbert 

2. Herczeg Attila 

3. Kovács Katalin 

4. Vörös Péter 

 

B.) Kaposvári Fejlesztési Központ Közhasznú Nonprofit Kft. – 2025. január 1-től 2025. 

december 31-ig: 

1. Perlaki József 

2. Svajda József 

3. Varga Nóra 

 

C.) Kaposvári Turisztikai Marketing Nonprofit Kft. – 2025. január 1-től 2025. december 

31-ig: 

1. Borhi Zsombor 

2. dr. Pintér Rómeó 

3. Halász-Klenovics Anikó 

 

D.) Kaposvári Energiaközösség Nonprofit Kft. – 2025. január 1-től 2025. december 31-ig: 

1. Balogh Beáta 

2. dr. Szontágh Péter 

3. Kovács Szilvia 

 

E.) Csiky Gergely Színház Kulturális Központ Közhasznú Nonprofit Kft. – 2025. január 

1-től 2025. december 31-ig: 

1. Bata Zsolt 

2. Dicenty Noémi 

3. Járfás Rózsa 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató   

Határidő:  2024. november 30. 

 

3. A Közgyűlés a gazdasági társaságok felügyelő bizottságaiba az alábbi személyeket 

javasolja: 

 

A) Kaposvári Önkormányzati Vagyonkezelő és Szolgáltató Zrt. – 2025. január 1-től 

2025. december 31-ig: 

1. dr. Szép Tamás  

2. Bodrogi Róbertné 

3. Dér Tamás 
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B) Kaposvári Közlekedési Zrt. – 2025. január 1-től 2025. december 31-ig: 

1. Bedő Kornél  

2. Pap Attila 

3. Ráczné Varga Mária 

 

C) Kapos Televízió és Rádió Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. – 2025. január 1-

től 2025. december 31-ig: 

1. Bihary Sándor 

2. Horváth Mária 

3. Szabó Zoltánné Kudomrák Zsuzsanna 

 

D) Kaposvári Parkolási Kft. – 2025. január 1-től 2025. december 31-ig: 

1. Borhi Zsombor 

2. Battyányi Norbert 

3. Bedő Kornél 

 

E) Kaposvári Élmény- és Gyógyfürdő Nonprofit Kft. – 2025. január 1-től 2025. 

december 31-ig: 

1. dr. Szántó Lászlóné 

2. Molnár József 

3. Retter Tamás 

 

F) Kaposvári Nagypiac Kft. – 2025. január 1-től 2025. december 31-ig: 

1. Bartalos Diána 

2. Borhi Zsombor 

3. dr. Szép Tamás 

 

G) Kaposvári Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft. – 2025. január 1-től 2025. 

december 31-ig: 

1. Giber Erzsébet 

2. Szirják Imréné 

3. Válik Csaba 

 

H) Kaposvári Hulladék Koordinációs Kft. – 2024. december 1-től 2025. december 31-

ig: 

1. dr. Szontágh Péter 

2. Kovács Szilvia 

3. dr. Reith Renáta 

 

I) Aquamedical Kft. – 2025. január 1-től 2025. december 31-ig: 

1. Kele Ildikó 

2. Kovács Szilvia 

3. Varga Nóra 

 

 



77 
 

J) Kaposvári Városüzemeltetési Nonprofit Kft. – 2025. január 1-től 2025. december 31-

ig: 

1. Herczeg Attila 

2. dr. Szép Tamás  

3. Vörös Péter  

 

K) Kapos Sport Nonprofit Kft. – 2025. január 1-től 2025. december 31-ig: 

1. Bartalos Diána 

2. Kárpáti Tímea 

3. Nagy Attila 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató   

Határidő:  2024. november 30. 

 

4. A Közgyűlés az alapítványok, közalapítványok kuratóriumába, felügyelő bizottságába 2025. 

január 1. napjától 2029. december 31. napjáig az alábbi személyeket delegálja: 

 

A) Kaposvárért Közalapítvány: 

Kuratórium: elnök: dr. Kéki Zoltán 

tagok: Borhi Zsombor 

 dr. Ábrahám Levente 

 dr. Fekete László 

 Fábián Éva 

 Halászné Jakab Eszter 

  

 

 Ráczné Varga Mária 

 Szabó Zoltánné Kudomrák Zsuzsanna 

 Szerb György 

 Tóth István 

Felügyelő Bizottság: dr. Szép Tamás 

 Kárpáti Tímea 

 Svajda József 

 

B) Mártírok és Hősök Közalapítvány: 

Kuratórium: elnök: dr. Giber Vilmos 

tagok: Bosnyák János 

 Koppány Zoltán 

 Máj Péter 

 Pethő László 

 Pintér Zoltán 

 Puskás Béla 
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Felügyelő Bizottság: Bornemissza György 

 Kalocsa Józsefné 

 Máté László 

 

C) Kaposvár Város Közbiztonságáért Alapítvány: 

Kuratórium: elnök: Borhi Zsombor 

tagok: Nagy Tamás 

 Peternel Péter 

 Kis Szabolcs 

 Battyányi Norbert 

 

D) „PRO JUVENTATE” Alapítvány: 

Kuratórium: elnök: Szabó Ferenc 

tagok: Borhi Zsombor 

 Dér Tamás 

 Gáspár András 

 Varga József 

 

E) Tudományos Életért Közalapítvány 

Kuratórium: elnök: dr. Gombos Péter PhD 

tagok: Jágerné Katona Zsuzsanna 

 Lőrincz Sándor 

 Rozsos Gábor 

 

F) „Csiky Gergely Színházért” Alapítvány: 

Kuratórium: elnök: Mészáros Tibor 

tagok: Baranyi Liána 

 Bartalos Diána 

 Bedő Kornél 

 

G) Rippl-Rónai Ödön Művészeti Közalapítvány 

Kuratórium: elnök: dr. Gáspár Ferenc 

Tagok: dr. Ábrahám Levente 

 Jágerné Katona Zsuzsanna 

 dr. Géger Melinda 

 

Felügyelő bizottság: Bereczné Darányi Éva 

 Bulecza Attiláné 

 dr. Csillag Gusztáv 
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Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő:  2024. december 31. 

 

5. A Közgyűlés 2025. január 1. napjától 2029. december 31. napjáig az alábbi személyeket 

delegálja a következő szervezetekbe: 

 

A) Érdekegyeztető Fórum 

1. Borhi Zsombor 

2. Kárpáti Tímea 

 

B) Kábítószerügyi Egyeztető Fórum 

1. Nagyné Horváth Mónika 

2. Sovány Tamás Tiborné Varga Anita 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő:  2024. december 31. 

 

6. A Közgyűlés 2025. január 1. napjától 2029. december 31. napjáig az iskolai intézményi 

tanácsokba az alábbi személyeket delegálja: 

 

a.) Kaposvári Kodály Zoltán Központi Általános Iskola Bartalos Diána 

b.) Bárczi Gusztáv Óvoda, Általános Iskola, Szakiskola,  

Készségfejlesztő Iskola, Fejlesztő, Nevelés-Oktatást Végző Iskola, 

 Kollégium, Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény Perlaki József 

c.) Somogy Vármegyei Duráczky József Óvoda, Általános Iskola, 

 Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény és Kollégium dr. Szép Tamás 

d.) Együd Árpád Alapfokú Művészeti Iskola Bodrogi Róbertné 

e.) Kaposvári Liszt Ferenc Zeneiskola - Alapfokú 

Művészeti Iskola Szőllősiné Gyüre Gabriella 

f.) Kaposvári Táncsics Mihály Gimnázium dr. Kéki Zoltán 

g.) Kaposvári Munkácsy Mihály Gimnázium Dér Tamás 

h.) Kaposvári Szakképzési Centrum 

Noszlopy Gáspár Közgazdasági Technikum Horváth Miklós 

i.) Kaposvári Szakképzési Centrum Eötvös Lóránd 

Műszaki Technikum és Kollégium Bedő Kornél 

j.) Kaposvári Szakképzési Centrum Lamping József 

Technikum és Szakképző Iskola Herczeg Attila 

k.) Kaposvári Szakképzési Centrum Széchenyi István Technikum 

 és Szakképző Iskola Dér Tamás 

l.) PTE Szigeti-Gyula János Egészségügyi Technikum 

és Szakképző Iskola Bedő Kornél 

m.) Kaposvári Zichy Mihály Iparművészeti 
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Szakgimnázium, Technikum és Kollégium dr. Pintér Rómeó 

n.) Kaposvári Klebelsberg Középiskolai Kollégium Kárpáti Tímea 

o.) Kaposvári Csokonai Vitéz Mihály Általános Iskola, 

Gimnázium és Szakgimnázium Battyányi Norbert 

p.) Lorántffy Zsuzsanna Református Óvoda, Általános Iskola, 

Gimnázium és Kollégium dr. Fekete László 

q.) Déli Agrár Szakképzési Centrum 

Kinizsi Pál Élelmiszeripari Technikum és Szakképző Iskola Borhi Zsombor 

r.) MATE Móricz Zsigmond Mezőgazdasági 

Technikum, Szakképző Iskola és Kollégium Nagy Attila 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő:  2024. december 31. 

 

7. A Közgyűlés a Kaposmenti Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás Társulási 

Tanácsába Szita Károly polgármestert, akadályoztatása esetén Borhi Zsombor 

alpolgármestert delegálja. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

Határidő:  azonnal 

 

8. A Közgyűlés a Kaposvár-Sántos Szociális Intézményfenntartó Társulás Társulási 

Tanácsába Kárpáti Tímea alpolgármester asszonyt delegálja. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

Határidő:  azonnal 

 

9. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Közgyűlés tagjainak delegálása esetén amennyiben a 

képviselői mandátum az önkormányzati általános választásokat megelőzően szűnik meg, úgy 

a delegálás annak időpontjában hatályát veszti. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

Határidő:  2024. december 31. 

 

-----27 Előterjesztés a Közbeszerzési Szabályzat módosításáról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
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-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6394   Száma: 24.11.28/27/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 11:55  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

148/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta az Önkormányzat és 

intézményei közbeszerzési értékhatárt elérő, legutóbb 2022. június 16. napján egységes 

szerkezetbe foglalt Közbeszerzési Szabályzat módosítására vonatkozó előterjesztést, majd az 

alábbi határozatot hozta.  

 

1.) A Közbeszerzési Szabályzat III. fejezetének 1. pontja helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

 

„1. A közbeszerzési eljárás során beérkezett ajánlatok és részvételi jelentkezések értékelésére az 

alábbi bírálóbizottságot kell létrehozni: 

 

A./ szavazati joggal: 

 

a.) alpolgármester(ek), vagy megbízottja(ik); 

b.) jegyző, vagy megbízottja; 

c.) a Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Műszaki Bizottság Elnöke, vagy megbízott bizottsági 

tag képviselője, valamint építési beruházás kapcsán az adott beruházáshoz a beszerzési tárgya 

szerinti szakértelemmel rendelkező személy. 

d.) Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Bizottság Elnöke, vagy megbízott bizottsági tag képviselője; 

e.) a Marketing és Turisztikai Bizottság Elnöke, vagy megbízott bizottsági tag képviselője; 



82 
 

f.) a Jogi, Ügyrendi és Összeférhetetlenségi Bizottság Elnöke, vagy megbízott bizottsági tag 

képviselője; 

g.) Ifjúsági és Sport Bizottság által delegált tag. 

 

B./ tanácskozási joggal: 

 

a.) a Részönkormányzat Elnöke, vagy az általa megbízott részönkormányzati képviselő a 

településrészt érintő árubeszerzés, vagy építési beruházás esetén; 

b.) egyéni választókerületet érintő közbeszerzési ügyben a választókerület megválasztott 

képviselője. 

c.) a gazdasági igazgató, vagy megbízottja; 

d.) a műszaki és fejlesztési igazgató, vagy megbízottja; 

e.) a polgármesteri hivatal jogásza (akadályoztatása esetén a jegyző által kijelölt jogász); 

f.) városrendezési, vagy városképi szempontból meghatározó beruházások esetén a városi 

főépítész; 

g.) a beruházással megvalósuló létesítmény tényleges, vagy leendő üzemeltetőjének vezetője, 

vagy megbízott képviselője; 

h.) szükség esetén szakértő.” 

 

2.) A Közbeszerzési Szabályzat III. fejezetének 4. pontja helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

 

„4. A bírálóbizottság az általa meghatározott ülésrend szerint ülésezik, amennyiben szükséges, a 

bírálóbizottság elnöke rendkívüli ülést hív össze. A bírálathoz szükséges dokumentumokat 

lehetőség szerint az ülést megelőző 2 nappal a bírálóbizottság tagjainak meg kell küldeni.” 

 

3.) Jelen módosításokat 2024. december 1. napját követően indított közbeszerzésekre kell 

alkalmazni. 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  Tóth Gábor Lajos Műszaki és Fejlesztési Igazgató 

    Balogh Beáta Gazdasági Igazgató 

    dr. Urbán Anetta közbeszerzési referens 

    Intézményvezetők 

Határidő:   2024. december 1. 

 

 

-----28 Előterjesztés a Beszerzési Szabályzat módosításáról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
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Szavazás eredménye 

 

#: 6395   Száma: 24.11.28/28/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 11:55  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.89 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

149/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta az Önkormányzat és 

intézményei közbeszerzési értékhatár alatti beszerzéseinek rendjéről szóló, legutóbb 2024. február 

15. napján egységes szerkezetbe foglalt Beszerzési Szabályzat módosítására vonatkozó 

előterjesztést, majd az alábbi határozatot hozta.  

 

1.) A Beszerzési Szabályzat VI. fejezetének 1. pontja helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

 

1. „Az ajánlatok értékelésére a Polgármesteri Hivatal által lefolytatott beszerzés esetén a 

polgármester által megbízott alpolgármester vezetésével munkacsoportot kell létrehozni, 

melynek tagjai: 

 

A./ szavazati joggal: 

a.) alpolgármester(ek), vagy megbízottja(ik); 

b.) jegyző, vagy megbízottja; 

c.) a Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Műszaki Bizottság Elnöke, vagy megbízott bizottsági 

tag képviselője, valamint építési beruházás kapcsán az adott beruházáshoz a beszerzés 

tárgya szerinti szakértelemmel rendelkező személy.  

d.) Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Bizottság Elnöke, vagy megbízott bizottsági tag képviselője; 

e.) a Marketing és Turisztikai Bizottság Elnöke, vagy megbízott bizottsági tag képviselője; 

f.) a Jogi, Ügyrendi és Összeférhetetlenségi Bizottság Elnöke, vagy megbízott bizottsági 

tagképviselője; 

g.) Ifjúsági és Sport Bizottság által delegált tag. 

 

B./ tanácskozási joggal: 
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a.) a Részönkormányzat Elnöke, vagy az általa megbízott részönkormányzati képviselő a 

településrészt érintő árubeszerzés, vagy építési beruházás esetén; 

b.) egyéni választókerületet érintő közbeszerzési ügyben a választókerület megválasztott 

képviselője, 

c.) a gazdasági igazgató, vagy megbízottja; 

d.) a műszaki és fejlesztési igazgató, vagy megbízottja; 

e.) a polgármesteri hivatal jogásza (akadályoztatása esetén a jegyző által kijelölt jogász); 

f.) városrendezési, vagy városképi szempontból meghatározó beruházások esetén a városi 

főépítész; 

g.) a beruházással megvalósuló létesítmény tényleges, vagy leendő üzemeltetőjének vezetője, 

vagy megbízott képviselője; 

h.) szükség esetén szakértő. 

 

2.) A Beszerzési Szabályzat III. fejezetének 3. pontja helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

 

3. A bírálat időpontjáról az értékelő munkacsoport tagjait - a bírálathoz szükséges dokumentáció 

megküldésével - 2 nappal előbb írásban értesíteni kell.  

 

3.) Jelen módosításokat 2024. december 1. napját követően indított közbeszerzésekre kell 

alkalmazni. 

 
Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  Tóth Gábor Lajos Műszaki és Fejlesztési Igazgató 

    Balogh Beáta Gazdasági Igazgató 

    dr. Urbán Anetta közbeszerzési referens 

    Intézményvezetők 

Határidő:   2024. december 1. 

 

 

-----29 Előterjesztés a Rippl-Rónai Vármegyei Hatókörű Városi Múzeum alapító 

okiratának módosításáról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el. ----- 
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Szavazás eredménye 

 

#: 6396   Száma: 24.11.28/29/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 11:56  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 18 100.00 100.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

150/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

1.  Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy a Rippl-

Rónai Vármegyei Hatókörű Városi Múzeum 7/2024MO módosító okiratát az előterjesztés 

1. melléklete szerint elfogadja. 

 

Felelős:                 Szita Károly polgármester 

Közreműködik:     Kovács Kristóf kulturális és városmárka-referens 

      Dr. Ábrahám Levente igazgató 

Határidő:              azonnal 

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy a Rippl-

Rónai Vármegyei Hatókörű Városi Múzeum 7/2024AO alapító okiratát az előterjesztés 2. 

melléklete szerint elfogadja.  

  

Felelős:                 Szita Károly polgármester 

Közreműködik:     Kovács Kristóf kulturális és városmárka-referens 

Határidő:              azonnal 
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-----30 Tájékoztató a polgármester, a jegyző, a bizottságok és a településrészi 

önkormányzatok átruházott hatáskörben hozott döntéseiről (2024. III. negyedév)----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések----- 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő a Műszaki Bizottság döntései között volt, hogy 

Nyugativánfa utcában a fekvőrendőrt nem támogatják. Mi volt az indoka annak, hogy nem 

támogatják? A lakók többször kérték. Harmincas táblák vannak kint, el lett mondta nekik, hogy a 

sebességmérő elhelyezés ideiglenes megoldott lesz. A tapasztalat az, hogy nagyon gyorsan mennek 

át az autók a két út között. Az egyik oldalon nincsenek házak ezért nagyon gyors az autók haladása. 

Jogosan kérik az ott élők, hogy legyen fekvőrendőr.  

 

dr. Csillag Gábor jegyző válaszában elmondta, hogy a Műszaki Bizottság hatáskörébe tartozó 

döntés volt. Nem minden esetben indokolt egy lakossági kérésnek eleget tenni. Nem mindig 

gondolják végig, hogy a fekvőrendőr minden közlekedőt akadályoz. Akadályozza a tűzoltót, a 

mentőt, a rendőr is.  

 

Borhi Zsombor alpolgármester elmondta, hogy a bizottság döntése azon alapult, hogy ott van 

járda és azon kell közlekedni.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő kérte a polgármestert, hogy küldjön ki az ott lakóknak 

levelet és kérdezze meg őket róla.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6397   Száma: 24.11.28/30/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 11:59  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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151/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése a polgármester, a jegyző, a bizottságok 

és a településrészi önkormányzatok 2024. III. negyedévben átruházott hatáskörben hozott 

döntéseiről szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 

 

 

 

-----31 Tájékoztató a 2024. évi költségvetés I-IX. havi önkormányzati hátralékok 

alakulásáról----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6398   Száma: 24.11.28/31/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 11:59  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

152/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta és tudomásul vette a 2024. 

évi I-IX. havi önkormányzati hátralékok alakulásáról szóló tájékoztatót. 
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-----32 Előterjesztés a Dorottya ház üzemeltetéséről ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések----- 

 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő a színháznak mi a véleménye erről a további 

feladatbővülésről? Többekben felvetődött kérdésként a bizottságokban, de nem kaptak rá választ. 

A Dorottya-ház teraszának befedéséről is kérdeztek, de arra sem kaptak választ. Az összetört 

rózsaszín betűk még a mai napig nincs kijavítva. Ez már a színháznak lesz a feladata? 

 

Pintér Attila képviselő kérdése volt, hogy a Dámák diadalma kiállítás milyen bevételeket 

generált? A kiállítási koncepcióra 13 millió forintot költöttek, amely csak a kiállítási koncepció 

elkészítésére volt elég, nem maga a kiállítás költsége. Kíváncsi rá, hogy milyen forgalma volt a 

kiállításnak. Nem azzal szándékkal tette fel kérdését, hogy azt feltételezze, hogy a kiállítások 

költségeinek meg kell térülnie.  

 

Szita Károly polgármester repesett az örömtől a színház, hogy megkap egy ilyen csodálatos 

épületet, és működtetheti hatékonyan, mert ők értenek hozzá. Azért van váltás, mert elégedetlen 

volt a működtetésével. Azokhoz kell, hogy kerüljön, akik profiljuknak megfelelően tudják 

üzemeltetni. A Dámák diadalma kiállítás sajnos közel sem olyan átütő, mint amit elképzelt. Meg 

fogják hosszabbítani a nyitva tartást júniusig. A Kaposvári Kulturális Kalandozások reményei 

szerint nagyobb lendületet ad a működtetéshez.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő két konkrét kérdést tett fel, de nem kapott választ. A 

Dorottya-ház kapcsán alapvető oka, hogy számos karbantartási problémája van. A teraszhoz vezető 

második lépcsőfok ki van törve, a repedések a falon, a betűk is ugyanúgy vannak. Nem lát egy 

programot, hogy mi valósulna meg az intézményben. Azt várnák el, ha a színház kapja meg az 

üzemeltetést, akkor legalább egy programot raknak mellé. Csak a feladatok vannak leírva az 

előterjesztésben.  

 

Pintér Attila képviselő véleménye szerint az, hogy a kérdéseire részben kapott választ, nem jó. 

Nincs arról információ, hogy mennyi látogatója volt eddig a kiállításnak, mennyi bevétele volt.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 6399   Száma: 24.11.28/32/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 12:04  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

153/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy támogatja a 

Kaposvár, Fő u. 1. szám alatti ingatlanra a Kaposvári Fejlesztési Központ Nonprofit Kft-vel 

fennálló bérleti szerődés közös megegyezéssel történő megszüntetését 2024. december 31-ei 

határidővel. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlés felhatalmazza a 

Polgármestert a Fő utcai 1. szám alatti ingatlanrész (Tourinform által használt részek kivételével) 

hasznosítására vonatkozó bérleti-üzemeltetési megállapodás aláírására a Csiky Gergely Színház és 

Kulturális Központ Nonprofit Kft-vel a korábbi üzemeltetési szerződésben meghatározott 

változatlan feltételek mellett.  

Felelős:            Szita Károly polgármester  

Közreműködik:           Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:           2024. december 31. 

 

 

 

-----33 Előterjesztés a Keleti temető portaépületének térítésmentes tulajdonba vételéről ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
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-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6400   Száma: 24.11.28/33/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 12:05  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 18 100.00 100.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

154/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy hozzájárul a 

Somogy Megyei Temetkezési Szolgáltató Kft. és Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 

között a kaposvári Keleti Temető portaépület építése tárgyában létrejött megállapodások 

módosításához úgy, hogy a porta és wc épületrészek Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 

részére történő térítésmentes tulajdonba adásának határideje 2025. január 31. napjára kerül 

módosításra. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a módosító megállapodás aláírására. 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester  

Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:  2024. december 15. 

 

 

-----34 Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal alapító okiratának 

módosításáról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
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-----Hozzászólások nem hangzottak el. ----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6401   Száma: 24.11.28/34/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 12:05  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 18 100.00 100.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

155/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

1) Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár 

Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala 8/2024. MO módosító okiratát az előterjesztés 

1. számú melléklete szerint elfogadja. 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

Határidő:   2024. december 31. 

 

2) Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár 

Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala 8/2024. AO egységes szerkezetű alapító 

okiratát az előterjesztés 2. számú melléklete szerint elfogadja. 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

Határidő:   2024. december 31. 
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-----35 Előterjesztés alapítványi támogatásokról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások----- 

 

 

dr. Szép Tamás tanácsnok a Kaposvári Evangélikus Egyházközség támogatására átadott 

összeggel egyetért, de ne léggömb vásárlásra adják ezt a támogatást. A lufik ilyen mennyiségben 

nem lebomló anyag, ha a környezetre akarunk ügyelni, akkor ne léggömbökkel támogassuk a 

rendezvényt.  

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy a lufik a lényege ennek a programnak. A lufik lebomló 

anyagból készülnek.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6402   Száma: 24.11.28/35/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 12:07  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 18 100.00 100.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

 

156/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése hozzájárul az alábbi alapítványi 

támogatásokhoz: 
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1. A Polgármesteri Keret terhére 

 

- Kaposvári Evangélikus Egyházközösség „Növekedés” Alapítványa részére   

        381.000,-Ft 

        (Csillagtestvérek éjszakája rendezvényhez szükséges léggömb megvásárlásához.) 

 

2. Az önkormányzat 2024. évi költségvetésének működési tartalékkerete terhére 

 

- „Szeretem Kaposvárt” Alapítvány részére    1.926.702,-Ft 

        (a „Köszönet az Idősöknek” gálaest megrendezésének költségeire.) 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2025. március 31. 

 

 

-----36 Interpellációk  ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Különálló interpelláció: 1----- 

 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő „Közvilágítási problémával kapcsolatban tizenkettedik 

alkalommal interpellálok. Számtalan felszólalásomban, módosító javaslatomban és 

interpellációmban foglalkoztam ezzel. Az itt élők a „FÉNYŰZŐ” program keretében történt 

korszerűsítés óta folyamatosan jelzik, hogy sötétségben kell közlekedniük a járdákon, míg az 

úttestet megvilágítják. A régi izzók sárga fénye helyett rideg kékes fehér fény világítja meg az 

úttestet a cserélt izzók utcáiban, ha egyáltalán ég. De a járdák sötétben vannak. A drasztikus 

energiaáremeléskor közel a közvilágítás felét kapcsoltatta ki 40 millióért, majd 28 millióért vissza. 

Azóta sem kaptunk választ arra, hogy mi a különbség a kettő folyamat között. Az itt élőkért ötéves 

várospolitikai programhoz az alábbiakat fűztem hozzá: valamennyi köztéri lámpát helyezzék 

üzembe ebben a ciklusban, kötelezi az önkormányzati céget, hogy meghibásodás esetén a 

bejelentőnek 48 órán belül érdemi választ ad, ezt nyilvánosságra hozza. A közvilágítást 

átalakításának tervét és ütemezését nyilvánosságra hozza. A járdákat megfelelően világítja meg és 

minimális fényszennyezést okozva lehetőleg sárga fénnyel, ez az új rendszerben is megoldható. A 

kaposvári egyetem központja és Toponár között megvalósítja a megfelelő közvilágítást a járdával 

és a kerékpáros összeköttetéssel. Valamint Kaposvár és Kaposfüred biztonságos közlekedésnél is 

legyen megfelelő világítás. Két jegyzőkönyvben ígérte meg, hogy zúzott kővel megoldja a fűtőmű 

és a Mol kút közötti közlekedést. A Kaposfüredre vezető elektromos vezeték zavartalan 

működtetése érdekében felszólítja az önkormányzat a szolgáltatót, hogy a fametszéseket végezze 

el. Ameddig nem történik meg ez a munka a rendszerhasználati díjat ne számlázzák ki. Ezek voltak 

a módosítások, ezeket leszavaztatta. Most a közgyűlésen láthattuk, hogy az 1 milliárdos 

hitelfelvételhez nem készült el a fejlesztési terv. 

Ki a felelős az újabb késlekedésért? Melyik napon lesz valamennyi járda megvilágítva 
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Kaposváron? A KAVÜ-nek, mikor lesz olyan vezetése, amikor az online bejelentő rendszeren az 

itt élők láthatják a hibák bejelentéseit és a várható javítás időpontját? Várjuk tényszerű válaszát. 

Ezt az önkormányzati törvény 32.§ (2) bekezdés c) pontja alapján teszem.”  

 

Szita Károly polgármester remélte, hogy a közvilágítási rekonstrukciós munka a következő év 

tavaszán elkezdődik és az ősz derekáig befejeződik. 7000 lámpatestet cserélnek ki okoslámpákra 

és december első felében jelentik meg a kivitelezésre a közbeszerzési kiírás. Bízik benne, hogy 

olyan ajánlatot kapnak, amire a pénzügyi forrás is elég lesz, így tavaszig megkötheti a kivitelezési 

szerződést és tavasszal a nyár folyamán elvégezhetik a munkát.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a válasz, mert arra nem kapott választ, hogy 

melyik napon lesz valamennyi járda megvilágítva Kaposváron.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6403   Száma: 24.11.28/36/0/A/KT 

Ideje: 2024 november 28 12:11  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület Dr. Nadrai Norbert József képviselő közvilágítással kapcsolatos 

interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 76.47 72.22 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 4 23.53 22.22 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

157/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József 

önkormányzati képviselő közvilágítási problémák témájában benyújtott interpellációjára adott 

választ. 
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-----Különálló interpelláció: 2----- 

 

 

Perlaki József képviselő „Kaposváron választókerületemben a közelmúltban megnyitott egy új 

közösségi tér, benne egy európai színvonalú játszótérrel, focipályával az Aranyhárs utcában, és 

átadásra került a megújult Árvaház utcai és a Bethlen utcai járda, melyért köszönet illeti 

mindazokat, köztük Önt is, akik áldozatos munkájukkal megvalósították az előbb említett 

beruházásokat. Viszont a választókerületemben nem csak befejezett beruházások vannak, hanem 

olyanok is, amelyek még várnak a felújításra, megvalósításra.  

Kaposvár egyik legmagasabb pontján, a Kecelhegyen álló kettős kereszt hirdeti államiságunk ezer 

évét. Hirdeti a keresztény alapokon nyugvó társadalmunkat és Szent István király kora óta a 

magyarság egyik fontos jelképe. 2001. augusztus 20-án avatták fel a Boa Árpád tervei alapján 

Csikós Nagy Márton szobrászművész készítette tizenhét méter magas millenniumi apostoli kettős 

keresztet. Ez Európa legnagyobb fából készült keresztje. Éjszakánként szinte az egész városból 

látható a kivilágított kereszt. A felállítása óta eltelt 23 év, és ez alatt az idő alatt a kereszt állapota 

jelentősen romlott. A festése hiányos és hogy képzavarral éljen, az idő vasfoga a faszerkezetet is 

károsíthatja. A Kecelhegyről a kilátás csodálatos, a hely ideális egy romantikus beszélgetésre. 

Sokan látogatják a helyet, és ahova sokan járnak, ott óhatatlanul megjelenik a szemét. Régebben a 

sok eldobált italos doboz, zacskó és egyéb hulladék csúfította el a környezetet, bosszantotta a 

helyieket. Ezt a problémát szemetesek kihelyezésével és azok rendszeres ürítésével oldottuk meg. 

Az elmúlt ciklusban a kereszt megvilágítása megújult. Viszont meg kell állapítani, hogy a kereszt 

állapota nem javult ezektől az intézkedésektől. Tisztelettel kérdezem Polgármester urat, hogy 

mikor tervezi a város a kereszt karbantartását, megújítását?”  

 

Szita Károly polgármester válaszában elmondta, hogy okszerű és időszerű is volt. A millennium 

évében állították fel Kaposvár többségének identitását is jelző kettős keresztet. Még Balás Béla 

püspök szentelt fel. A rekonstrukcióját és a felújítását el kell kezdeni. A következő évi 

költségvetésben hétmillió forintot különítenek el arra, hogy elkezdődjék a kettő kereszt felújítása, 

állagmegóvása.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

 

Perlaki József képviselő a választ elfogadta.  

 

 

-----Különálló interpelláció: 3----- 

 

 

Bedő Kornél tanácsnok „A választókerületemben található Dési Huber utca az 1970-es években 

épült, az épületek is a hetvenes évek elején épültek fel. Azóta az úttest, a járda felülete az idők 

folyamatosan romlott. Ebben az utcában épült nem olyan régen egy társasház, aminek 

következtében az oda járó gépek tovább rontották az út állapotát. Az utca környezete, ami szintén 

a választókörzetemhez tartozik, a Németh István fasor és Pázmány Péter utca is megújult. Ez ügybe 

tartottam egy fórumot és azt szerették volna, hogy a környezethez hasonlóan újuljon meg az út és 

a járda. Tiszteletteljes kérdésem lenne, hogy mikor várható ez a kivitelezés?” 
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Szita Károly polgármester válaszában elmondta, hogy az előző napon felszállt a füst. A tavaszi 

lakossági beszélgetések során, amikor a Dési H. utca környékén volt, ott is felvetették a problémát. 

Ígéretet tett arra, hogy az utat és a járdást felújítják. A közbeszerzésre most érkeztek be a 

pályázatok, négy-öt ajánlat érkezett. A bíráló bizottság eldönti, hogy melyikük fogja végezni a 

munkát. Ahogy az idő engedi nekiállnak a munkának.  

 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

 

Bedő Kornél tanácsnok továbbítja a választ a lakóknak, elfogadta a választ.  

 

 

 

Szita Károly polgármester bezárta a nyílt ülést, megköszönte a munkát. Zárt ülést rendelt el. 

 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 

 Szita Károly                                   dr. Csillag Gábor 

      polgármester                                         jegyző 

  

 


